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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

1(1) 
Sammanträdesdatum 

2024-05-14 
 

  

Kommunstyrelsen   
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

KS § 82 Dnr 2024/3 

Information om projektet "Live in Blekinge" 

BESLUT 
Informationen läggs till handlingarna. 

__________ 

Information 
Visit Blekinge AB (svb), Lotta Johansson ger information om projektet ”Live in 
Blekinge”. 

__________ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

1(1) 
Sammanträdesdatum 

2024-05-14 
 

  

Kommunstyrelsen   
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

KS § 83 Dnr 2024/3 

Information om Sölvesborg nuläge Suicidprevention 
Suicide Zero 

BESLUT 
Informationen läggs till handlingarna. 

__________ 

Information 
Utredare/Regionansvarig Skåne, Blekinge Projektledare Regionundersökning 
Jeanette Heilman ger information om Sölvesborg nuläge om suicidprevention 
Suicide Zero. 

Folkhälsostrateg/ANDT samordnare Maria Torstensson tillsammans med 
biståndshandläggare Sara Larsson och Vård- och omsorgens äldrekurator Martin 
Bergstrand Bolinder ger information om lokal handlingsplan suicidprevention för 
Sölvesborgs kommun. 

__________ 
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Du som politiker kan bidra till 
att förebygga självmord

Jeanette Heilmann
Regionansvarig Skåne & Blekinge, utredare

https://www.linkedin.com/in/jeanette-heilmann/

6Kommunstyrelsen 240514
(Signerat, SHA-256 CBA1D8C472151A9CB9EE40C7743D1D3ACB0D2E3C9F062E0D9ECB471225C52F73)

Sida 6 av 80



Om Suicide Zero

• Påverkansarbete och opinionsbildning 

• Tar fram stödmaterial och sprider kunskap

• Utbildningar om självmord

• Stödjer suicidpreventiv forskning

• Ideell organisation sedan 2013

• 25 anställda, expertråd, ambassadörer, 300 volontärer

• Finansiering
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Bränder - 81 DÖDA

Varje år tar 1500 människor sina liv

trafiken - 192 DÖDA
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Fakta om självmord 

• Psykologiskt och socialt olycksfall – en social kris - att ta sitt liv framstår som den enda 

utvägen för att lösa den situation man befinner sig i.

• Fyra personer om dagen i Sverige, 32 personer år 2022 i Blekinge.

• Självmord är den vanligaste dödsorsaken för män mellan 15 och 44 år. Antalet självmord 

minskar i många grupper, men bland unga vuxna (20-29 år) ökar det tvärtom med ungefär 

1,8 procent per år.

• Nästan halva befolkningen känner någon som tagit sitt liv. Ändå har bara sju procent det senaste 

året frågat någon annan om hen har tankar på att ta sitt liv.
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Kommunernas nyckelroll i att förebygga självmord

• Där människor bor, lever, leker och älskar.

• Insatser under ett livsloppsperspektiv; förskola – äldreboende. 

• Central aktör i det preventiva arbetet vid sidan av vården. 

• Möter riskgrupper för självmord - 43 procent av alla kvinnor och 30 procent av alla 

män som dör i självmord har haft insatser från socialtjänsten. 

• Starkt vetenskapligt stöd för insatser i kommuner

• Nära 900 000 är anställda i kommunerna
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Att uppmärksamma och skapa opinion kring 
självmord och tydliggöra kommunernas centrala 
roll.

Hur: 

• Enkät till alla kommuner, 231 av 290 svarat.

• Resultaten i Kommunbarometern.

• Media uppmärksammar resultaten.

• Fakta, konkreta förslag och stödmaterial.

KOMMUNBAROMETERn 
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Resultat – FLER KOMMUNER GÖR MER
Årets rapport presenterar utveckling över tid:
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Resultat

Har kommunen en kommunövergripande handlingsplan eller strategi för suicidprevention? 
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Kommun:
Poäng -
2024: 2023 2022

Ronneby kommun 21 14 11

Olofströms kommun 18 14 0

Karlskrona kommun 17 14 18

Sölvesborgs kommun 14 7 6

Karlshamns kommun 10 8 10
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Kommunbarometern sölvesborg 2024, 14 poäng (gult)
1. Finns det en tjänsteperson inom kommunen som har ett samordningsansvar för organisationens suicidpreventiva 
arbete? 

Svar: Nej

2. Har kommunen en kommunövergripande handlingsplan eller strategi för suicidprevention?

Svar: Nej

3. Nämns det suicidpreventiva arbetet i kommunens budget för 2024?

Svar: Nej

4. Har kommunen skriftliga och verksamhetsanpassade rutiner för hur medarbetare ska agera i händelse av 
suicid/suicidförsök inom följande områden? 

• Äldreomsorg- Ja och rutinerna omfattar några av verksamheterna
• Socialtjänst- Ja och rutinerna omfattar några av verksamheterna
• Skola- Ja och rutinerna omfattar alla verksamheter

5. Genomför kommunen utbildningar i suicidprevention riktade till medarbetare inom följande områden?

• Äldreomsorg- Ja men inte riktat till alla medarbetare
• Socialtjänst- Ja men inte riktat till alla medarbetare
• Skola- Ja men inte riktat till alla medarbetare
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6. Genomförs insatser på kommunens skolor i syfte att förebygga suicidförsök och suicid? 

Svar: Ja insatser genomförs men inte på alla skolor i kommunen

7. De insatser som genomförs på skolorna i kommunen, vilka riktas de till?

Svar: Till både elever och personal

8. Genomför kommunen regelbundna insatser för att bekämpa ofrivillig ensamhet bland äldre? 

Svar: Ja och arbetet bedrivs även uppsökande

9. Genomför kommunen regelbundna insatser för att minska användningen av eller förhindra beroende av 
alkohol, narkotika, dopning, tobak och spel om pengar?

Svar: Ja

10. Analyserar kommunen enskilt eller i samarbete med andra aktörer risker för suicid i olika miljöer i kommunen? 

Svar: Nej

11. Finns en lokal överenskommelse för samarbetet mellan socialtjänst och psykiatri med syftet att stärka 
vårdkedjan för grupper som har en hög risk för suicid? 

Svar: Ja
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12. Genomför kommunen regelbundna informationsinsatser riktade till allmänheten för att öka kunskapen om 
suicidprevention?

Svar: Nej
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Därför bör politiker prioritera Suicidprevention

• Insatserna är bra för alla och direkt livräddande för vissa individer.

• Det är en samhälls- och folkhälsofråga, den yttersta konsekvensen av psykisk ohälsa, 
som behöver byggas in i det ordinarie arbetet, i de befintliga verksamheterna.

• Vänta inte med att sätta in insatser. Skapa trygga rutiner och en beredskap bland 
kommunanställda. 
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Att prioritera som politiker

Kommun:

• Kommunövergripande strategi 
• Handlingsplan tas fram
• Centralt placerad samordnare och kontaktperson på varje förvaltning
• Politisk beslut på högsta nivå

• Genomförande av aktiviteter som ligger i linje med den länsövergripande strategin som nyligen är antagen 
och integreras i det ordinarie arbetet

• Rusta samtlig personal i suicidprevention och att samtliga verksamheter har rutiner för akuta situationer

• Genomför insatser på alla skolor och inte bara några skolor

• Arbeta med den fysiska miljön genom kartläggning och analys

• Uppföljning och långsiktighet
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Stödmaterial TILL kommunerna

• En vägledning för kommunernas suicidpreventiva arbete
Vagledning_suicidprevention_kommun.pdf (suicidezero.se)

• 13 förebyggande steg folder Sa-kan-din-kommun-forebygga-sjalvmord-2024.pdf 
(suicidezero.se)

• Fler tips och stödmaterial och goda exempel Kommun - Suicide Zero

• Utbildningar som kan användas i kommunerna Kommuner, organisationer och företag - 
Suicide Zero

• Flera lanseringar 2024 med fokus på barn och unga 

• Erbjuder seminarier samt konferens under 2024 (kontakta Birgitta.hartzell@suicidezero.se för 
mer info).
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Livsviktiga snack i skolan

Läromedel för år 3-6

Integreras i den ordinarie undervisningen

livsviktigasnackiskolan.se
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Tack!
https://www.linkedin.com/in/jeanette-heilmann-

063037185/
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Lokal handlingsplan 
suicidprevention 
Sölvesborgs kommun 2024-05-14

Kommunledningsförvaltningen23Kommunstyrelsen 240514
(Signerat, SHA-256 CBA1D8C472151A9CB9EE40C7743D1D3ACB0D2E3C9F062E0D9ECB471225C52F73)

Sida 23 av 80



Nationella och regionala styrdokument

2024-05-15
solvesborg.se

Sida 2

Arbetsm
aterial

Lokal handlingsplan för 
suicidprevention 

Nationell strategi 
för psykisk hälsa 

och 
suicidprevention

Suicidprevention i 
Blekinge 
En gemensam 

länsövergripande strategi 
2024–2030 

Lokal 
handlingsplan för 
suicidprevention 

Sölvesborg 
kommun 

Öka kunskap

Händelsenalys

Efterlevandestö
d
Minska 
tillgängligheten
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Det lokala perspektivet

Lokal handlingsplan för 
suicidprevention 

Nationell strategi 
för psykisk hälsa 

och 
suicidprevention

Suicidprevention i 
Blekinge 

En gemensam 
länsövergripande 

strategi 
2024–2030 

Lokal handlingsplan  
för suicidprevention 
Sölvesborg kommun 
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Arbetsgrupp för lokal suicidhandlingsplan

Kommunlednings-
förvaltningen

Maria Torstensson

Vård och omsorgs-
förvaltningen

Martin Bergstrand Bolinder

Arbete och 
välfärds-

förvaltningen

Sara Larsson 
Erik Styrdal

Barn och utbildnings-
förvaltningen

Pernilla Wantzin

Samhällsbyggnad, 
kultur och 

fritidsförvaltningen

Daniel Pudelski
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Kartläggningen

Hur skulle ni önska att man 
arbetade med psykisk hälsa 

och suicidprevention i er 
förvaltning? 

Hur arbetar er förvaltning 
med psykisk hälsa och 

suicidprevention i 
dagsläget?

- Medarbetare
- Brukare/elever/klienter

- Medborgarare/civilsamhälle

Finns det några rutiner vid 
identifierad psykisk ohälsa eller 

oro för suicidrisk?
- Medarbetare

- Brukare/elever/klienter
- Medborgarare/civilsamhälle

Hur många medarbetare 
inom er förvaltningar har gått 
utbildningen ”Första hjälpen 
till psykisk hälsa”? (MHFA)

Hur har ni prioriterat vilka 
som får gå utbildningen 

”Första hjälpen till psykisk 
hälsa”?(MHFA) 

Har er förvaltning identifierat 
specifika behov för att kunna 

arbeta suicidpreventivt? 

Samverkan ni med någon annan 
verksamhet eller organisation 

inom området psykisk hälsa eller 
suicidprevention? 

Övrig information ni önskar tillföra? 
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solvesborg.se

Det dör cirka sju 
gånger fler i självmord 

än i trafiken

Varannan svensk var 
bekant med någon som gått bort i 
självmord

Av alla personer som dör i 
självmord är 70% män

 Varje år dör 
omkring 1500 personer 

i självmord....det är fyra personer varje dag, en var sjätte timme

Det kostar samhället omkring 
9 miljarder och 38 000 förlorade levnadsår

Källa: Suicide Zero
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Kontakt
Maria Torstensson
Folkhälsostrateg/ANDTS samordnare
Kommunledningsförvaltningen
maria.torstensson@solvesborg.se

Sara Larsson
Biståndshandläggare
Arbete och välfärdsförvaltningen
sara.larsson1@solvesborg.se

Martin Bergstrand Bolinder
Kurator
Vård och omsorgsförvaltningen
martin.bergstrandbolinder@solvesborg.se
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

1(1) 
Sammanträdesdatum 

2024-05-14 
 

  

Kommunstyrelsen   
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

KS § 84 Dnr 2024/11 

Ekonomisk redogörelse 2024 

BESLUT 
Informationen läggs till handlingarna. 

__________ 

Information 
Tf. ekonomichef Bo-Inge Nilsson lämnar en ekonomisk redogörelse. 

__________ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

1(1) 
Sammanträdesdatum 

2024-05-14 
 

  

Kommunstyrelsen   
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

KS § 85 Dnr 2022/226 

Avsägelse av uppdrag som adjungerande från SFKN i 
Trygghet- säkerhet och Folkhälsa: Karolina Widerberg 
SD 

BESLUT 
Entledigandet godkänns. 

__________ 

Ärendet i korthet 
Karolina Widerberg SD har begärt entledigande från uppdraget som adjungerande 
(SFKN) i Trygghet- säkerhet och Folkhälsa. 

__________ 
Exp.  

Karolina Widerberg SD 

Gruppledare SD 

Trygghet- säkerhet- och folkhälsa. 

Löneadministration 

Elected/kommunsekreteraren 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 

1(1) 
Sammanträdesdatum 

2024-05-14 
 

  

Kommunstyrelsen   
 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

KS § 86 Dnr 2024/180 

Godkännande av underlag för markanvisningstävling 
inom Ljungaviken 2B 

BESLUT 
Kommunstyrelsen godkänner bifogat underlag för markanvisningstävling och ger 
kommunikationsavdelningen i uppdrag att utforma och annonsera underlaget då 
exploateringen färdigställs. 

Juryn får delegation att utse vinnare enligt underlagets kriterier. 

__________ 

Ärendet i korthet 
*SEKRETESS* Godkännande av underlag för markanvisningstävling inom 
Ljungaviken etapp 2B. 

Bakgrund 
Ljungaviken är ett nytt utbyggnadsområde för bostäder öster om 
Sölvesborgsviken, med direkt gång och cykelförbindelse till resecentrum och 
innerstaden via Sölvesborgsbron. Områdets utmärkta läge med närhet till vatten, 
natur och rekreation såväl som till stadens handel, service och kommunikationer 
har gjort det mycket populärt. Ljungaviken 2B är en fortsatt utbyggnad av området 
där både friliggande villor och områden för flerbostadshus är planerat. Detaljplan 
har vunnit laga kraft och utbyggnad av infrastruktur beräknas vara klart 
sensommaren 2024. 

Beslutsunderlag 
Teknisk chef Magnus Runessons tjänsteskrivelse 2024-04-15. 

Bilaga: *SEKRETESS* underlag. 

KSAU § 103/2024. 

__________  
Exp. 

Tekniska chefen 
Markförvaltaren 
Kommunikationsavdelningen 
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KS § 87 Dnr 2024/141 

Yttrande om ansökan om tillstånd till uppförande av 
vindparken Blekinge Offshore; M 1133-24 

BESLUT 
Kommunstyrelsen beslutar yttra till Mark- och miljödomstolen i Växjö enligt 
miljösamordnarens tjänsteskrivelse 2024-04-23. 

__________ 

Sverigedemokraterna lämnar in en protokollsanteckning. Bilaga.  

__________ 

Ärendet i korthet 
Sölvesborgs kommun tillstyrker ansökan om tillstånd till uppförande av vindparken 
Blekinge Offshore AB. 

Sölvesborgs kommun bedömer att möjlighet för tillåtlighet för vindkraftparken 
finns i översänt underlag med tillhörande villkor. 

Sölvesborgs kommun anser att prisnivåerna ska tas bort i villkor 15 och 16, för 
undersökning av nattmigrerande småfåglar och fladdermöss och påverkan på 
fiskbestånd och fiske samt tumlare och säl i närområdet. 

Sölvesborgs kommun anser att fundamentdelar som lämnas kvar efter 
avvecklingen ska märkas ut på sjökarta. 

Bakgrund 
Blekinge Offshore AB planerar upp till 70 vindkraftverk med en totalhöjd upp till 
330 meter över havet inom ett verksamhetsområde om cirka 150 kvadratkilometer 
inom svenskt territorialvatten, cirka fem kilometer öster och sydost om Hanö samt 
elva kilometer från fastlandet inom Sölvesborgs kommun. Havsdjupet är mellan 
10-40 meter. Vindkraftverkens avstånd till varandra planeras till 1 600 -2 300 
meter mellan varandra. Produktionen kommer att uppgå till 4,3 TWh el per år. 
Inom området finns riksintressen för försvar, sjöfart, yrkesfiske och el överföring 
vilka överlappar helt eller delvis med föreslaget verksamhetsområde. Sökande 
bedömer att lämplig tillståndstid är 47 år. 

Vindkraftverken kommer att bottenförankras genom gravitationsfundament. Det 
är en ihålig konstruktion som placeras på havsbotten och fylls med ballast med ett 
ovanpåliggande erosionsskydd. Viss muddring kan komma att krävas. 

Blekinge Offshore AB, BOAB, ägs av Eolus Offshore AB som är ett helägt 
dotterbolag till Eolus Vind AB och Vindkraft AB. Ansökan avser tillstånd enlig 9 och 
11 kap miljöbalken och består av huvuddokument samt underliggande material i 
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form av en MKB samt utredningar som presenteras i bilagor. Vindkraftsparken 
består av vindkraftverk, transformatorstationer och mätmaster samt nedläggning 
av internkabelnät. Anslutningspunkt för exportkabeln har ännu inte fastställts. 
Möjlig anslutningspunkt är Sternö söder om Karlshamn. Nedläggning av 
internkabelnät på kontinentalsockeln inom svenskt territorium kväver tillstånd 
från regeringen. Ansökan om tillstånd är inlämnad. Nätkoncession för 
exportkabeln kommer att sökas hos Energimarknadsinspektionen när 
anslutningspunkt har bestämts. 

Beslutsunderlag 
Miljösamordnare Helen Gårners tjänsteskrivelse 2024-04-23. 

Bilaga – Barnchecklista. 

KSAU § 104/2024. 

__________  
Exp. 

mmd.vaxjo@dom.se 
Miljösamordnaren 
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Mål nr M 1133-24 Blekinge Offshore AB 

Förslag till beslut 

Sölvesborgs kommun tillstyrker ansökan om tillstånd till uppförande av 

vindparken Blekinge Offshore AB.  

Sölvesborgs kommun bedömer att möjlighet för tillåtlighet för 

vindkraftparken finns i översänt underlag med tillhörande villkor.    

Sölvesborgs kommun anser att prisnivåerna ska tas bort i villkor 15 och 16, 

för undersökning av nattmigrerande småfåglar och fladdermöss och 

påverkan på fiskbestånd och fiske samt tumlare och säl i närområdet.  

Sölvesborgs kommun anser att fundamentdelar som lämnas kvar efter 

avvecklingen ska märkas ut på sjökarta.  

Påverkar beslutet barn/ungdomar, direkt eller indirekt? 

☒ Ja, se bifogad barnchecklista. 

☐ Nej, se förklaring nedan.  

Ärendet i korthet 

Blekinge Offshore AB, BOAB, ansöker om tillstånd till anläggande, drift och 

avveckling av den havsbaserade vindkraftsparken Blekinge Offshore AB. 

Sölvesborgs kommun är förelagda att ange om kommunen tillstyrker eller 

avstyrker ansökan om tillstånd och ta ställning till tillåtligheten på översänt 

material samt vilka eventuella villkor som bör föreskrivas för 

verksamheten.  

Bakgrund 

Blekinge Offshore AB planerar upp till 70 vindkraftverk med en totalhöjd 

upp till 330 meter över havet inom ett verksamhetsområde om cirka 150 

kvadratkilometer inom svenskt territorialvatten, cirka fem kilometer öster 

och sydost om Hanö samt elva kilometer från fastlandet inom Sölvesborgs 

kommun.  Havsdjupet är mellan 10-40 meter. Vindkraftverkens avstånd till 

varandra planeras till 1 600 -2 300 meter mellan varandra. Produktionen 

kommer att uppgå till 4,3 TWh el per år. Inom området finns riksintressen 

för försvar, sjöfart, yrkesfiske och elöverföring vilka överlappar helt eller 

   

 

Kommunstyrelsen 

 

TJÄNSTESKRIVELSE  

Datum 

2024-04-23 
Dnr 

2024/141 

  

 
Handläggare 

Helen Gårner, 0456-8163 68 

helen.garner@solvesborg.se 

Mottagare 

Mark- och miljödomstolen Växjö 

mmd.vaxjo@dom.se Mål nr M 1133-24 
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delvis med föreslaget verksamhetsområde. Sökande bedömer att lämplig 

tillståndstid är 47 år.  

Vindkraftverken kommer att bottenförankras genom 

gravitationsfundament. Det är en ihålig konstruktion som placeras på 

havsbotten och fylls med ballast med ett ovanpåliggande erosionsskydd. 

Viss muddring kan komma att krävas.  

Blekinge Offshore AB, BOAB, ägs av Eolus Offshore AB som är ett helägt 

dotterbolag till Eolus Vind AB och Vingkraft AB. Ansökan avser tillstånd 

enlig 9 och 11 kap miljöbalken och består av huvuddokument samt 

underliggande material i form av en MKB samt utredningar som 

presenteras i bilagor. Vindkraftsparken består av vindkraftverk, 

transformatorstationer och mätmaster samt nedläggning av 

internkabelnät. Anslutningspunkt för exportkabeln har ännu inte fastställts. 

Möjlig anslutningspunkt är Sternö söder om Karlshamn. Nedläggning av 

internkabelnät på kontinentalsockeln inom svenskt territorium kväver 

tillstånd från regeringen. Ansökan om tillstånd är inlämnad. Nätkoncession 

för exportkabeln kommer att sökas hos Energimarknadsinspektionen när 

anslutningspunkt har bestämts.  

Bedömning 

Utredningar visar att havbaserad vindkraft kan ge ett gott tillskott till 

behovet av elproduktion. Det öppna havet medför stabila vindar med 

relativt liten turbulens. Elprisområde SE4 har en högre energiförbrukning 

än energiproduktion och förbrukar årligen cirka 2 TWh el. Den regionala 

produktionen uppgår till cirka 0,7 TWh per år. Vindparken ger således ett 

gott tillskott till elprisområde SE4 och motsvarar cirka 22 procent av 

utbyggnadsbehovet av havsbaserad vindkraft enligt den nationella 

strategin. 

Vindkraftverken planeras hålla i minst 30-35 år, med teknikutvecklingen ca 

45 år, innan avveckling. Fundamenten monteras ner helt eller delvis men 

sannolikt kommer fundament och erosionsskydd lämnas kvar då man 

förutsätter att det bildats revstruktur som det marina livet har anpassat sig 

till. Eftersom fundamenten fylls med stenmaterial kan det vara gynnsamt 

för det marina växt- och djurlivet. Dock behöver reven fortsatt vara 

utmärkta på sjökarta efter avvecklingen. Kablar sågas av från 

vindkraftverken och lyfts sedan upp från botten och transporteras in till 

land för att återvinnas. Eventuellt kommer vissa kablar vara kvar om det är 

miljömässigt motiverat. Det är mer tveksamt att lämna kvar kablar som till 

viss del kan innehålla främmande material, ex. plast och andra främmande 

ämnen, som efter lång tid bryts ner till mikroplaster och gifter. 

Vindkraftverk är i övrigt idag cirka 85-90 procent återvinningsbara.  

Vindkraft är i princip utsläppsfri elproduktion. Materialanvändning, 

tillverkning och montering, nedmontering och återvinning av verken 
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innebär energianvändning och utsläpp. Det tar mellan sex och åtta månader 

att producera den mängd energi som krävs för att tillverka och uppföra ett 

vindkraftverk. Vid jämförelse av livscykelutsläpp i g CO2e/kWh så ligger 

vindkraft på 11 g, kärnkraft på 12 g, solceller på 41 g, kol 740-1 689 g, olja 

510-1 170 g och naturgas på 290-930 g.   

I villkor 15 anges att den sammanlagda kostnaden för undersökning av 

vindparkens påverkan på nattmigrerande småfåglar och fladdermöss får 

uppgå till högst 16,5 miljoner kronor i 2024 års prisnivå samt i villkor 16 

kostnader för undersökning gällande fiskbestånd och fiske samt tumlare 

och säl i närområdet. Att sätta en prisnivå på undersökningar som kan bli 

nödvändiga över tid är märkligt eftersom verksamhetsutövaren bör ansvara 

för de konsekvenser, både långsiktigt och kortsiktigt som vindparken får. 

Det är omöjligt att förutspå kostnaderna för framtida undersökningar och 

sätta ett kostnadstak för det. 

I villkor 20 framgår det inte hur ställd säkerhet byggs upp över tid. 

Eftersom vindkraftverken förväntas vara uppförda under lång tid är det 

viktigt att fullständig täckning finns vid avvecklingen.  

Helen Gårner 

Miljösamordnare 

  

Bilagor 

Barnchecklista 

Beslut sänds till: 

mmd.vaxjo@dom.se  
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Protokollsanteckning 14/5 - 24 till Kommunstyrelsen 

 

 

 

 

Punkt 06. Yttrande om ansökan om tillstånd till uppförande av vindparken Blekinge Offshore 

 

Med bakgrund av tidigare ansökan om uppförande av vindpark med Blekinge Offshore i Hanöbukten. 

Vill vi i Sverigedemokraterna förhöra oss om det som lovades då fortfarande är aktuellt för vår 
kommun och vill därför föra dessa punkter till protokollet.  

* Kommer det stora antalet arbetstillfällen som lovades kommunen fortfarande att vara aktuellt? 

* Kommer Sölvesborgs kommun fortfarande få ta del av den ekonomiska avkastningen som tidigare 
utlovades, där en summa pengar var år skulle gå till kommunen?! 

* Kommer Blekinge Offshore vara etablerade i Sölvesborgs kommun? 

 

/ Sverigedemokraterna i kommunstyrelsen 
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KS § 88 Dnr 2021/122 

Yttrande avseende utvidgning av naturreservatet Valje 

BESLUT 
Kommunstyrelsen beslutar yttra till Länsstyrelsen enligt miljösamordnarens 
tjänsteskrivelse 2024-04-23. 

__________ 

Ärendet i korthet 
Sölvesborgs kommun ser positivt på utvidgningen av naturreservat Valje. Av vikt är 
att Vållholmen fortsatt är skyddat som fågelområde, med beträdnadsförbud, 
under de tider som anges. För övrig tid behöver upplysning om respekt för 
djurlivet på holmen meddelas.  

Sölvesborgs kommun anser att jakt på fågel ska förbjudas i de delar av området 
där kommunen är markägare. Jakt av övrigt vilt bör regleras så att endast jakt med 
fälla och eftersöksjakt får ske utan tillstånd från reservatsförvaltaren. 

Länsstyrelsen avser utvidga naturreservat Valje och samtidigt uppdatera 
föreskrifterna. Utvidgningen omfattar cirka 65 procent varav största delen är 
vattenområde.  

Bakgrund 
Länsstyrelsen avser utvidga naturreservatet Valje och samtidigt uppdatera 
föreskrifterna och syftet med reservatet. Länsstyrelsens beslut från 1991-03-22, 
dnr 231-3428-89 upphör att gälla när uppdateringen vinner laga kraft.  

Naturreservatets syfte moderniseras i sin formulering men täcker väl in det 
tidigare syftets innebörd. Syftet ska uppnås genom att naturreservatet sköts på 
sätt som gynnar dess natur- och friluftlivsvärden. I naturreservatet ska attraktivitet 
och tillgänglighet för rekreation och friluftsliv bevaras och vidareutvecklas.  
Åtgärder i området får inte missgynna de höga naturvärden och prioriterade 
bevarandevärden som finns i naturreservatet. Naturvärden är i huvudsak 
överordnande friluftslivsvärdena.  

Naturreservat Valje ligger strax väster om Sölvesborg. Den utvidgade delen utgör 
ca 184 hektar av naturreservatets totala areal på 275 hektar. I det utvidgade 
området ingår den Blekingska delen av havsviken Valjeviken inklusive öarna 
Vållholmen och Prästholmen samt ett stort antal småskär. Ett område på 
fastlandet med ädellövskog ingår också. Vållholmen är idag ett Natura 2000 
område enligt Art- och habitatdirektivet, SE0410044 Vållholmen. Skyddet sträcker 
sig 50 meter ut i vattnet med beträdandeförbud under perioden 1 april till 15 juli. 
Ungefär 90 % av naturreservatets totala areal utgörs av marina miljöer med 
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grunda vegetationsrika mjukbottnar som domineras av kärlväxter. 
Naturreservatets växtsamhällen bildar tredimensionella strukturer som nyttjas 
som skydd, födosöksområden och rekryteringsområden för många fiskarter och 
andra marina organismer. Förvaltare för naturreservatet är Länsstyrelsen i 
Blekinge.  

Kommunen äger vattenområdet och ett mindre skogsområde norr om Valjevikens 
rehabiliteringscenter. Kommunen har 2022 fått intrångsersättning för 
skogsområdet i den planerade utvidgningen.  

Beslutsunderlag 
Miljösamordnare Helen Gårners tjänsteskrivelse 2024-04-23. 

KSAU § 105/2024. 

__________  
Exp. 

Länsstyrelsen Blekinge län 

Miljöförbundet Blekinge Väst 

Miljösamordnare 
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Synpunkter utvidgning och ändring av 
naturreservatet Valje, 511-1486-2021 

Förslag till beslut 
Sölvesborgs kommun ser positivt på utvidgningen av 
naturreservat Valje. Av vikt är att Vållholmen fortsatt 
är skyddat som fågelområde, med beträdnadsförbud, under 
de tider som anges. För övrig tid behöver upplysning om 
respekt för djurlivet på holmen meddelas.  

Sölvesborgs kommun anser att jakt på fågel ska förbjudas 
i de delar av området där kommunen är markägare. Jakt av 
övrigt vilt bör regleras så att endast jakt med fälla 
och eftersöksjakt får ske utan tillstånd från 
reservatsförvaltaren.  

Ärendet i korthet 
Länsstyrelsen avser utvidga naturreservat Valje och 
samtidigt uppdatera föreskrifterna. Utvidgningen 
omfattar cirka 65 procent varav största delen är 
vattenområde.  

Bakgrund 
Länsstyrelsen avser utvidga naturreservatet Valje och 
samtidigt uppdatera föreskrifterna och syftet med 
reservatet. Länsstyrelsens beslut från 1991-03-22, dnr 
231-3428-89 upphör att gälla när uppdateringen vinner 
laga kraft.  

Naturreservatets syfte moderniseras i sin formulering 
men täcker väl in det tidigare syftets innebörd. Syftet 
ska uppnås genom att naturreservatet sköts på sätt som 
gynnar dess natur- och friluftlivsvärden. I 
naturreservatet ska attraktivitet och tillgänglighet för 
rekreation och friluftsliv bevaras och vidareutvecklas.  
Åtgärder i området får inte missgynna de höga 
naturvärden och prioriterade bevarandevärden som finns i 
naturreservatet. Naturvärden är i huvudsak överordnande 
friluftslivsvärdena.  

Naturreservat Valje ligger strax väster om Sölvesborg. 
Den utvidgade delen utgör ca 184 hektar av 
naturreservatets totala areal på 275 hektar. I det 

   
 
TJÄNSTESKRIVELSE  
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Kommunstyrelsen 
  

 
Handläggare 

Helen Gårner, 0456-8163 68 
helen.garner@solvesborg.se 

Mottagare 

Länsstyrelsen Blekinge län 
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utvidgade området ingår den Blekingska delen av 
havsviken Valjeviken inklusive öarna Vållholmen och 
Prästholmen samt ett stort antal småskär. Ett område på 
fastlandet med ädellövskog ingår också. Vållholmen är 
idag ett Natura 2000 område enligt Art- och 
habitatdirektivet, SE0410044 Vållholmen. Skyddet 
sträcker sig 50 meter ut i vattnet med beträdandeförbud 
under perioden 1 april till 15 juli. Ungefär 90 % av 
naturreservatets totala areal utgörs av marina miljöer 
med grunda vegetationsrika mjukbottnar som domineras av 
kärlväxter. Naturreservatets växtsamhällen bildar 
tredimensionella strukturer som nyttjas som skydd, 
födosöksområden och rekryteringsområden för många 
fiskarter och andra marina organismer. Förvaltare för 
naturreservatet är Länsstyrelsen i Blekinge.  

Kommunen äger vattenområdet och ett mindre skogsområde 
norr om Valjevikens rehabiliteringscenter. Kommunen har 
2022 fått intrångsersättning för skogsområdet i den 
planerade utvidgningen.  

Bedömning 
Utvidgningen av naturreservat Valje tillför goda 
förutsättningar för det rörliga friluftslivet samt den 
verksamhet som finns runtomkring området. De marina 
växtsamhällena bidrar även till viktiga 
ekosystemtjänster, som bland annat lindrar akuta hot 
från klimatförändringar och ökad mänsklig påverkan i 
kustzonerna. Täta vegetationsbottnar fungerar som en 
naturlig kol- och näringssänka och som skydd mot erosion 
vid kusten, vilket även förbättrar vattenkvalitet och 
siktdjup. Även strandängarna fungerar som en naturlig 
kolsänka och har en betydande ekologisk funktion i form 
av vattenrening och vattenreglering som leder till 
minskad risk för översvämningar i kringliggande områden 
samt ökad motståndskraft mot torka.  

Även fågellivet är mycket rikt i området med dess kust- 
och skärgårdsmiljö med flera arter som ingår i EU:s 
fågeldirektiv. Det är viktigt att tillträde till 
Vållholmen fortsatt begränsas då den utgör en av västra 
Blekinges viktigaste häckningsplatser. Sannolikt kommer 
besök på holmarna att öka när tillgängligheten ökar. Det 
kan då vara en fördel att informera om respekt för 
växter och djur utöver tider för tillträdesförbudet.  

Prästholmen har genom åren vuxit igen. Genom 
skötselplanen för naturreservatet kommer 
tillgängligheten att öka till holmen och bete 
återupptas. En angöringsbrygga bör finnas på Prästholmen 
för besökare. Om anordningar för friluftslivet genomförs 
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minskar risken för förstörelse eller oönskat slitage på 
de natur- och kulturmiljövärden som finns.  

Förutom att målet med naturreservatet är att bevara, 
främja, vidareutveckla och restaurera områdets 
biologiska och ekologiska värden är målet även att 
reservatet ska vara tillgängligt för allmänheten och ett 
attraktivt besöksmål vilket är positivt.  
Sölvesborgs kommun vill särskilt uppmärksamma 
Länsstyrelsen om att när anordningar görs såsom bryggor, 
grillplatser och liknande är det av stor vikt att 
förvaltaren underhåller detta för både användbarheten 
och säkerhetens skull.  

I förslaget om beslut om utvidgning och ändring av 
reservatet är det svårt att tolka vad som gäller för 
fågelskyddet på Vållholmen.  Det bör finnas en tydligare 
hänvisning i föreskrifterna om vad som gäller så det 
inte missuppfattas att reglerna har ändrats i samband 
med reservatsbeslutet.  

Jakt på kommunalt ägd mark 
Enligt förslaget ska föreskrifter under A och C inte 
utgöra hinder för innehavare av särskild rätt till jakt 
att jaga de djur som reservatsföreskrifterna medger och 
som ingår i jakträtten samt utföra de transporter och 
skötselåtgärder som krävs för jaktutövandet. Något som 
inkluderar körning i terrängen.  
I bevarandeplanen för Vållholmen (dnr 511-2207-2017) 
anges även mål för övriga arter som utgjorde grund för 
utpekandet av Vållholmen som Natura 2000- område. Där 
står bla följande om vigg under rubriken bevarandemål: 
”Vigg skall regelbundet rasta och övervintra i området 
med större flockar. Det skall finnas grunda bottnar där 
arten kan födosöka och även övernatta ostört och där 
störning från människor inte är så påtaglig att fåglarna 
stressas”.  
Det har under åren varit svårt att se hur jakt på 
sjöfågel i området, med odämpade kulvapen, går ihop med 
bevarandemålen för de prioriterade fågelarterna, kanske 
då främst rastande salskrake, vitkindad gås och vigg. 
Jakt med odämpade kulvapen har en liknande 
skrämseleffekt som gasolkanoner och jakt bör därför 
bedömas på ett liknande sätt ur den aspekten. Övrig jakt 
i området har bedömts påverka besökare i området 
negativt. 
Från kommunens håll finns även ett annat perspektiv. 
Miljöförvaltningen tar ibland emot klagomål på t ex 
olägenheter från gäss 
Ur ett kommunalt perspektiv önskar vi därför att man ska 
kunna skrämma t ex gäss från våra badstränder och 
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campingar till närliggande områden, där de kan få vara i 
fred. Jakt i reservatsområdet under senhösten riskerar 
att skrämma fågel (t ex gäss) mot våra badstränder och 
campingområden, när dessa områden har ett lägre 
besökstryck under senhösten.  
Sölvesborgs kommun äger stora delar av reservatets mark 
– och vattenområden och har även jakträtten på dessa 
delar. Eftersom fågeljakt i området har bedömts vara 
problematisk ur både naturvårdsperspektiv och 
friluftslivsperspektiv och övrig jakt ur 
friluftslivsperspektiv (reservatet är ett av kommunens 
mest välbesökta naturområden) har jakten i området inte 
arrenderats ut på länge. Det ingår inte heller i nuläget 
i de 417,5 ha kommunägd mark med utarrenderad jakt. 
Sölvesborgs kommun anser att jakt på fågel i de delar av 
reservatet som kommunen äger kan förbjudas. Det kan dock 
finnas framtida behov av jakt på t ex mink, stenmård och 
vildsvin. I sådana fall handlar det främst om fällfångst 
och avlivning med ljuddämpande eller finkalibriga vapen.  
Vi ser därför inga problem i att även den jakten 
regleras så att den är förbjuden utan länsstyrelsens 
tillstånd, med undantag för jakt med fällor och 
eftersöksjakt. 
 
I ärendet har kommunekolog Jonas Engzell, Miljöförbundet 
Blekinge Väst, deltagit.  

Helen Gårner 
Miljösamordnare 

Jonas Engzell 
Kommunekolog 
 
 

Beslut sänds till: 

Länsstyrelsen i Blekinge län 
Miljöförbundet Blekinge Väst 
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KS § 89 Dnr 2024/110 

Yttrande - Besöksnäringsstrategi Blekinge 2030 

BESLUT 
Kommunstyrelsen beslutar yttra till Visit Blekinge enligt näringslivskontorets 
summering och återkoppling av regional besöksnäringsstrategin enligt bilaga. 
__________ 

Ärendet i korthet 
Sölvesborgs kommun ska i ett kommungemensamt svar yttra sig avseende 
revidering av nuvarande besöksnäringsstrategi till Visit Blekinge. 

Bakgrund 
Regionala Utvecklingsnämnden i Region Blekinge har beslutat att revidera den 
nuvarande besöksnäringsstrategin. Visit Blekinge tilldelades uppdraget, att i 
samarbete med Region Blekinge genomföra revideringen. Nu erbjuds Sölvesborgs 
kommun, och övriga grannkommuner i länet, att lämna synpunkter enligt detta 
dokument. 

Sölvesborgs kommun ska endast lämna in ett kommungemensamt svar på 
frågorna i remissen. 

Enkäten skickade ut till politiker i kommunstyrelsen 18 mars. 

Beslutsunderlag 
Näringslivschef Stefan Olofssons tjänsteskrivelse 2024-04-23. 

Bilaga – summering synpunkter. 

KSAU § 106/2024. 

__________  
Exp. 

Visit Blekinge 
Näringslivschefen 

45Kommunstyrelsen 240514
(Signerat, SHA-256 CBA1D8C472151A9CB9EE40C7743D1D3ACB0D2E3C9F062E0D9ECB471225C52F73)

Sida 45 av 80



 

 
 

TJÄNSTESKRIVELSE 
Sida 

1(3) 
Datum 

2024-04-23 
  

  
 

 

 
 

 

 
Handläggare 

Stefan Olofsson 
stefan.olofsson@solvesborg.se 

 

 

Tjänsteskrivelse – återkoppling 
enkät regional strategi för 
besöksnäringen 

Förslag till beslut 
Godkänna summering och återkoppling av regional 
besöksnäringsstrategi. 

 Påverkar beslutet barn/ungdomar, direkt 
eller indirekt? 

☐ Ja, se bifogad barnchecklista 

☒ Nej, se förklaring nedan. 

Förklaring (vid svar Nej ovan) 
Bedöms inte påverka barn/ungdomar, varken direkt 
eller indirekt. 

Ärendet i korthet 
Regionala Utvecklingsnämnden i Region Blekinge har 
beslutat att revidera den nuvarande 
besöksnäringsstrategin. Visit Blekinge tilldelades 
uppdraget, att i samarbete med Region Blekinge genomföra 
revideringen. Nu erbjuds Sölvesborgs kommun, och övriga 
grannkommuner i länet, att lämna synpunkter enligt detta 
dokument. 
 
Sölvesborgs kommun ska endast lämna in ett 
kommungemensamt svar på frågorna i remissen 
 
Enkäten skickade ut till politiker i kommunstyrelsen 18 
mars. 

Bedömning 
Godkänna summering och återkoppling av regional 
besöksnäringsstrategi enligt bilaga. 
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Stefan Olofsson 
Näringslivschef 

 

 
 
Bilaga – summering synpunkter  
 
Nedan finns en summering kring de synpunkter som kom in 
via enkäten. 
 

1. Sammanfatta dina viktigaste synpunkter avseende 
strategin 

Att få med Regionen, Kommunerna, Näringslivet och den 
idéburna sektorn och att dessa samverkar kring hur vi 
utvecklar besöksnäringen är utmärkt! 
Bra med hållbarhetsperspektivet. 
Blekingetrafikens roll, vad gäller skärgårdstrafiken. 
Det behövs mer flexibilitet, så man kan klara 
besökstopparna. De nämns inte, och bör tas med i 
arbetet. 
 

2. Synpunkter avseende strategins önskade läge. 

- 
3. Synpunkter avseende utvecklingsområdet “En 

destination att längta till året runt” 

Ofta behövs fler aktiviteter och besöksmål för 
barnfamiljer. Gäller generellt, men speciellt när det 
inte är dagar för badstränder. 
 

4. Synpunkter avseende utvecklingsområdet “Ett 
växande näringsliv med attraktiva erbjudanden” 

Samverkan mellan näringsliv, destinationen, 
besöksnäringsaktören samt föreningsliv.  
Ex. Låt föreningarna som ha evenemang och cupspel tjäna 
lite på att de gör reklam för matställen och upplevelser 
i närheten. 
 

5. Synpunkter avseende utvecklingsområdet “Att verka 
tillsammans” 

Visa på konkreta exempel där samverka har givit 
resultat.  
Saknar strategier för samverkan med angränsande län. 
Besökare bryr sig inte så mycket om länsgränserna utan 
mer om vad som finns i närheten.  
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Just ordet tillsammans är viktigt, detta oavsett vart 
man bor inom länet. 
 

6. Synpunkter avseende utvecklingsområdet 
“Marknadsföring som säljer och håller det vi 
lovar” 

En nöjd besökare är bästa reklamen. Överraska besökaren 
med att ge mer än vad som är utlovat. 
 
 

48Kommunstyrelsen 240514
(Signerat, SHA-256 CBA1D8C472151A9CB9EE40C7743D1D3ACB0D2E3C9F062E0D9ECB471225C52F73)

Sida 48 av 80



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 

1(2) 
Sammanträdesdatum 

2024-05-14 
 

  

Kommunstyrelsen   
 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

KS § 90 Dnr 2024/66 

Svar till SKR om gemensam finansiering av stöd för en 
kunskapsbaserad socialtjänst och kommunal hälso- och 
sjukvård 

BESLUT 
Kommunstyrelsen beslutar att Sölvesborgs kommun bidrar till finansieringen till 
SKR för stöd för en nationell kunskapsbaserad socialtjänst och kommunal hälso- 
och sjukvård.  

Kostnaden fördelas mellan Arbete- och välfärdsnämnden samt Vård- och 
omsorgsnämnden i lika delar, maximalt 34 125 kr per år beräknat på 17 500 
invånare, under åren 2025-2028. 

__________ 

Ärendet i korthet 
Styrelsen för SKR har beslutat att rekommendera kommunerna att årligen, till SKR, 
gemensamt tilläggsfinansiera viktiga förutsättningar för en kunskapsbaserad 
socialtjänst och kommunal hälso- och sjukvård om sammanlagt 19, 5 Mkr (d.v.s. 
max 1,95 kr per invånare) under åren 2025-2028, samt att kostnaden fördelas per 
kommun utifrån beräkningsmodellen för SKRs medlemsavgift vilken baseras på 
befolkningen i respektive kommun.  

Nuvarande rekommendation gäller till och med 2024. 

Kommunerna bidrar genom tilläggsfinansieringen till finansieringen av: 

- De nationella kvalitetsregister som kommunerna använder sig av för att säkra 
uppföljningen av den kommunala hälso- och sjukvården, 

- Stöd för individbaserad systematisk uppföljning (ISU), 

- Upphandling, samordning och utveckling av nationella brukarundersökningar 
inom socialtjänsten, 

- Nationellt stöd för samverkan mellan kommuner och regioner om 
kunskapsstyrningen av hälso- och sjukvården, 

- Nationell samordning och gemensamt nationellt utvecklingsarbete.  

De tjänster och stöd som ingår i rekommendationen har inte heller tidigare 
finansierats inom ramen för SKRs ordinarie medlemsavgift.  
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Finansiering: Enligt uppgiften om max 1,95 kr per invånare skulle kostnaden för 
Sölvesborgs kommun uppgå till max 34 125 kr (17 500 invånare) årligen under åren 
2025-2028. Kostnaden föreslås fördelas mellan de två berörda nämnderna. 

Bakgrund 
Sedan 2020 har 288 av 290 kommuner beslutat att tillsammans säkra kunskap och 
lärande för socialtjänstens verksamheter och den kommunala hälso- och 
sjukvården. Arbetet utgår från en rekommendation från SKR och finansieras 
genom en extra avgift för kommunerna. 

Den gemensamma finansieringen för en kunskapsbaserad socialtjänst är en 
långsiktig förutsättning för att ställa om socialtjänstens verksamheter i linje med 
ny lagstiftning. Det innebär att ta stöd i bästa tillgängliga kunskap, uppföljning, 
jämförelse och analys. 

Beslutsunderlag 
Kommunchef Lars Ericssons tjänsteskrivelse 2024-02-23. 

Bilagor 

Bilaga 1: Förnyad rekommendation till kommunerna om gemensam finansiering av 
stöd för en kunskapsbaserad socialtjänst och kommunal hälso- och sjukvård 2025-
2028. 

KSAU § 107/2024. 

__________  
Exp. 

Arbete- och välfärdsnämnden 
Vård- och omsorgsnämnden 
Kommunchefen 
Ekonomikontoret 
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KS § 91 Dnr 2024/196 

Delårsrapport 1/2024 - Kommunstyrelsen 

BESLUT 
Kommunstyrelsen beslutar godkänner delårsrapport per 31/3 2024. 

__________ 

Ärendet i korthet 
I enlighet med Sölvesborg kommuns regler för ekonomistyrning följer nämnderna 
det ekonomiska arbetet genom års- och delårsbokslut. Kommunstyrelsen fattar 
beslut om att godkänna redovisningen och att därefter tillställa 
kommunfullmäktige ärendet i sin helhet. 

Bakgrund 
Kommunstyrelsen har enligt kommunens ekonomistyrningsregler att besluta om 
delårsbokslut per den 31/3 respektive 31/8 varje år. 

Beslutsunderlag 
Delårsrapport 1/2024, KS verksamhetskommentarer. 

KSAU § 108/2024. 

__________  
Exp. 

Ekonomikontoret 
Kommunchefen 
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Kommunledningsförvaltning 

Verksamheternas kommentarer 

Driftskostnader 

Kvartalsrapport - Stratsys 

Driftutfall Årsbudget Utfall Prognos Avvikelse 

Kommunchef -3 742 -642 -3 742 0 

Kommunledningskont
or -12 821 -3 338 -12 821 0 

Näringslivskontor -5 255 -1 267 -5 505 -250 

Kommunikationskonto
r -3 988 -1 010 -3 988 0 

Område Trygghet, 
säkerhet o folkhälsa -6 110 -1 223 -5 910 200 

Medborgarkontor -3 081 -709 -3 081 0 

Ekonomikontor -10 892 -2 738 -10 892 0 

HR -15 927 -3 535 -16 033 -106 

Måltidsservice -727 1 762 -727 0 

Städservice 0 199 0 0 

IT-enhet -22 689 -5 306 -22 952 -263 

Gemensam service 
FM 1 000 0 0 -1 000 

Summa -84 232 -17 807 -85 651 -1 419 

Verksamhetsområde 

Grunduppdrag 
Kommunchef: I denna verksamhet ingår kommunchefen med övergripande anslag för 
koncern- och kommunstyrning, utredningar och verksamhetsförbättringar samt regional 
samverkan.  Verksamheten med alkoholtillsyn ingår också (tjänsteköps från Miljöförbundet) 
samt alkoholtillstånd (tjänsteköps från Karlshamns kommun). Slutligen ingår kommunens 
verksamhet med kris- och beredskapssamordning (1,0 tjänst) som finansieras via 
statsbidrag. 
Kommunledningskontoret är Kommunfullmäktiges och Kommunstyrelsens administrativa 
stöd. Det utgör även juridiskt biträde till kommunens förvaltningar och de kommunala 
bolagen samt genomför kommunala upphandlingar. Kontoret ansvarar för allmänna val, 
dokument-, diarium- och ärendehanteringssystem, kommunarkiv, kopierings- och 
vaktmästartjänst. 
I kontoret ingår också kommunens resurser för krisberedskap och civilt försvar. 
Även de personella resurserna för överförmyndarhandläggning ingå, dock budgeteras dessa 
kostnader hos berörd nämnd (Överförmyndarnämnden). 
Kommunledningskontoret arbetar även med kommuninternt stöd och rådgivning vad gäller 
kommunallagen, förvaltningslagen, offentlighets- och sekretesslagen samt diverse 
speciallagstiftning. 
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Näringslivskontoret har som målsättning att stödja utvecklingen av befintliga företag genom 
ett förbättrat företagsklimat, att arbeta för etablering av nya företag samt underlätta för de 
som vill starta företag. Kontoret är företagens kontaktyta in till de kommunala myndigheterna 
och arbetar för att skapa bästa möjliga förutsättningar för tillväxt och nya arbetstillfällen i 
kommunen. Våra målgrupper är företagare/näringsidkare inom alla branscher samt lokala 
och regionala näringslivsaktörer/-nätverk. Kontoret arbetar även aktivt med gymnasieskola 
för en närmare koppling till näringslivet via Teknikcollege samt entreprenörskap med hjälp av 
Ung Företagsamhet (UF). 
Kommunikationskontorets uppdrag är att ge god service till våra medborgare genom att 
via stöd till verksamheterna bidra till förverkligande av politiska beslut och verksamhetsmål. 
Vi arbetar för att kommunens kommunikation ska vara transparant, vårdad, enkel och 
begriplig, både inom och utanför organisationen. 
I vårt uppdrag ingår att skapa möjligheter till insyn, transparens, dialog och delaktighet. Vi 
ska underlätta för medierna att bevaka, granska och få insyn i kommunens verksamhet. 
Samt ge invånarna tillgång till förståeliga politiska beslut och möjlighet att ge synpunkter, 
vara delaktiga och utveckla den lokala demokratin. Vår utgångspunkt är alltid att vår 
kommunikation ska skapa värde för den som bor, verkar eller vistas i Sölvesborgs kommun. 
Kommunikationskontoret ansvarar för att samordna kommunens övergripande 
kommunikation och arbetar för att stärka kommunens attraktionskraft för att skapa en stolthet 
hos invånare och medarbetare. 
Kommunikationskontoret har en central roll vid kris när det kommer till att tillgängliggöra 
samhällsnyttig information till berörda målgrupper. Vi bidrar även till att stoppa eller stävja 
desinformation. 
Medborgarkontoret arbetar med extern och intern service, uppdelat i följande 
huvudområden: 
- medborgarkontor 
- växel 
- auktoriserad turistbyrå 
Medborgarkontorets service till allmänheten består bland annat av turistinformation, 
konsumentvägledning, växelservice, lokalbokning, tagg- och nyckelhantering, 
biljettförsäljning och vissa polisärenden. Den interna servicen omfattar bland annat ansvar 
för leasingbilpool och resebokningar. Denna service ges även till kommunens förbund och 
bolag. 
Kommunens centrala ekonomiadministration sköts av ekonomikontoret. Kontoret har två 
övergripande uppgifter; dels att vara kommunstyrelsens expertorgan i ekonomifrågor och 
dels att vara serviceorgan till kommunens förvaltningar i ekonomiadministration, där varje 
förvaltning har en ekonom att vända sig till. Ekonomikontoret ger också service till 
Sölvesborgs Bromöllas kommunalförbund och Miljöförbundet Blekinge Väst. Utöver 
uppgifterna inom ekonomiområdet, så samordnar kontoret kommunens försäkringshantering 
och administrerar de stiftelser som kommunen förvaltar. 
Ekonomikontoret ansvarar även för en del kommungemensamma kostnader så som 
medlemsavgifter till Sveriges Kommuner och Regioner (SKR), kapitalkostnader för 
värdepapper samt intrångsersättningar från VA-verksamheten och el. 
HR-avdelningen består av två kontor, HR och Lön, vars övergripande uppdrag är att 
verkställa den personalpolitik som har fastställts av kommunstyrelsen. HR-avdelningen 
förhåller sig till lagar, avtal samt policys och riktlinjer från central till lokal nivå. 
HR´s uppdrag är att stödja chefer i arbetsgivarfrågor och skapa rätt förutsättningar för att de 
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ska känna sig trygga i sin roll som chef och ledare. 
HR finns som stöd i att tolka lagar och avtal utifrån de arbetsrättsliga regelverk vi har att 
förhålla oss till i kommunen.  Den konsultativa rollen innebär kvalificerat stöd till cheferna 
gällande bl.a. anställningsformer, rekrytering, rehabilitering, lönefrågor, omorganisation, 
arbetstidsfrågor, arbetsmiljö eller disciplinåtgärder. 
Lönekontorets uppdrag är att ansvara för och säkerställa den löneadministrativa processen 
för kommun, förbund och bolag, i snitt ca 2 600 lönespecifikationer per månad. 
Verksamheten arbetar med att kvalitetssäkra, driva utvecklingsarbete samt utveckla 
processer och systemstöd för löneadministrationen och kringliggande arbetsuppgifter. Att ge 
support och utbildning till medarbetare och chefer är en stor del av vårt dagliga arbete. 
  
Måltidsservice har 19 kök, 16 tillagningskök och 3 mottagningskök, som tillagar och 
serverar måltider till förskola, skola och äldreomsorg under årets alla dagar. Dagligen 
serveras ungefär 3000 portioner lunch och dessutom även frukost, mellanmål och 
kvällsmåltider. Varma matlådor tillagas och packas varje dag för leverans till hemmaboende 
pensionärer. 
Maten skall vara vällagad och näringsriktig utifrån Livsmedelsverkets rekommendationer, 
socialstyrelsens riktlinjer och kommunens kostpolicy. 
Måltidsservice jobbar med gemensamma matsedlar och det finns tre huvudmatsedlar; en till 
förskolan, en till skolan och en till omsorgen. När det gäller förskolan så finns det ett par 
undantag där förskolan ligger intill en skola och de får då mat från skolans matsedel. 
Gemensamma matsedlar inom de olika verksamheterna bidrar till samordningsvinster, jämn 
kvalitet och kostnad. Näringsberäknade matsedlar finns till samtliga måltider. 
Städservice uppdrag är att ge service och trygghet till kommunens medborgare och 
verksamheter med en god städkvalitet. Städservice städar en stor del av kommunens lokaler 
utifrån politiskt beslutad basstädning. Ett serviceteam gör all extra, sanering och 
specialstädning som kommunen beställer. Fönsterputsteamet ansvarar för att alla 
kommunens fönster putsas. Trappteamet städar alla Sölvesborgshems trappor, tvättstugor 
och bovärdskontor. Under sommarperioden städar vi flera av toalettbyggnaderna på 
stränderna. I städservice är vi ca 55 stycken medarbetare. Vi har ett samarbete med 
Bromölla kommun gällande tvättverksamheten, maskintekniker och fönsterputs. 
Trygghet, säkerhet och folkhälsa 

• Enheten leder och driver Sölvesborgs kommuns arbete på kärnområdena -trygghet, 
säkerhet och folkhälsa. Detta innefattar primärt det övergripande kommunala 
ansvaret för det brotts- och drogförebyggande arbetet vilket inkluderar ANDTS.  

Folkhälsoarbetet integreras i- och är en viktig del i detta arbete då trygghet skall ses som ett 
grundläggande behov och en viktig skyddsfaktor för människors hälsa, utveckling och 
välbefinnande. 
Enheten arbetar på samtliga nivåer; strategisk, taktisk och operativ nivå och skall även driva 
kommunens samordnings- och samverkansarbete på de aktuella kärnområdena. Inom dessa 
kärnområden hanterar enheten även kommunens övergripande lägesbildsarbete. 
Genom detta lägesbildsarbete, sina kontaktytor och sin kontinuerliga och frekventa 
medborgardialog förser enheten den kommunala organisationen, kommunkoncernen och 
den politiska styrningen med strategisk inriktning, underlag, prioriteringar, analyser och övrig 
information. 
Utöver detta tillhandahåller enheten även konsultation, analys, bedömning och utbildning 
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inom de aktuella kärnområdena. 
Enheten är placerad i kommunledningsförvaltningen under kommunchefen och leds av 
kommunens säkerhetschef. Enheten består av de fasta strategiska 
funktionerna/tjänstemännen nedan samt den operativa resursen Trygghetsvärd (6 tjänster). 
Ingår gör också Säkerhetschef, Folkhälsostrateg/ANDTS samordnare samt 
Brottsförebyggande samordnare 
Trygghetsvärdarna vilka utgör den operativa delen av enheten arbetar primärt 
trygghetsskapande, informationsinhämtande och lägesbildstyrt genom synlighet, närvaro och 
tillgänglighet i det offentliga rummet. 
IT-enheten 
Enheten har med full bemanning varit igång sedan 2022-05-16. 
Strategisk utveckling och digitalisering samt operativt ansvar för Sölvesborgs kommuns IT-
miljö samt leverans av tjänster. 
Arbetar med fokus på nöjda kunder, säkerhet och tillgänglighet på levererade tjänster. 
Finns nära kunden genom löpande operativa samverkans forum kring tjänsteleverans, IT-
säkerhet och verksamhetssystem. 
Strategisk utveckling och digitalisering samt operativt ansvar för Sölvesborgs kommuns IT-
miljö samt leverans av tjänster. 
Arbetar med fokus på nöjda kunder, säkerhet och tillgänglighet på levererade tjänster. 
Finns nära kunden genom löpande operativa samverkans forum kring tjänsteleverans, IT-
säkerhet och verksamhetssystem. 
Projekt Samordnad Service (Facility Management) 
Enligt beslut i budget för år 2024 skapades detta projekt för att försöka rationalisera viss 
befintlig service inom städservice, måltidsservice, fastighetsvaktmästeri samt angränsande 
verksamheter, 
  
  

Händelser av väsentlig betydelse 
Kommunchef: Fr o m 2024-01-02 utökades Krissamordningen med en heltidstjänst som 
krisberedskapsplanerare, vilket fullt ut finansieras med riktat statsbidrag. 
Beslut har fattats om att fr o m 2024-07-01 inrätta en ny tjänst som förvaltningschef för 
Kommunledningsförvaltningen, vilken tillika är biträdande kommunchef, och som avlastar i 
den kommunövergripande ledningsstrukturen. 
Kommunchefen har givits i uppdrag av Kommunfullmäktiges presidium att med extern 
sakkunnig att granska vissa av revisorernas verksamhet och ekonomiska agerande. 
Kommunledningskontoret bildades per 2024-01-01 som en sammanslagning av Kansliet 
och Staben. 
Under Q1 har näringslivskontoret varit en drivande motor i flera projekt via vårt koncept " 
en väg in". Ny besöksnäringsutvecklare Pernilla Jarl anslöt teamet i slutet av mars månad. 
Under flera års tid har vi arbetat för att Rusta ska etablera sig i Sölvesborg, och detta kunde 
vi under Q1 presentera, och där Rustas plan är att öppna i november 2024. 
Handelsföreningen presenterade ny lösning på presentkort, och har nu en digital version 
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tillgänglig! 
Näringslivskontoret var värd eller co-värd för Techtank-träff på DOT i januari, och för 
sommarjobbsmässa i februari. I Mars organiserade vi nätverkslunch med fokus på 
besöksnäringen. 
Under första kvartalet 2024 har kommunikationskontoret fokuserat på lansering av vårt 
nya intranät samt arbetet med att hantera oljeolyckan i Pukaviksbukten. Det nya intranätet 
lanserades i slutet på mars 2024 men fortfarande återstår en del utvecklingsarbeten 
tillsammans med IT innan vi når de mål vi har med ett nytt intranät. 
Oljeolyckan fortsätter kräva en hel del kommunikationsresurser, både för att kontinuerligt 
kommunicera händelseförloppet men även för att skapa förståelse för den långdragna 
processen och en ökad kunskap om en annorlunda sommar. Ledningsgruppen har även tagit 
beslut om att kommunen ska anordna en oljekonferens för att dela med oss av våra 
erfarenheter till andra aktörer. Denna oljekonferens går av stapeln den 11 april och 
projektleds av en av kommunikationskontorets kommunikatörer. 
Medborgarkontoret: Pandemin och händelser i omvärlden har påverkat möjligheten att få 
fram nya leasingbilar så snabbt som önskat. Därför har befintliga leasingbilarna behållits 
längre än planerat. När det nu åter är möjligt att byta ut leasingbilarna har månadskostnaden 
fördyrats betydligt. Detta samt fördyrade kostnader för drivmedel har medfört att 
medborgarkontoret höjt timkostnaden för att få en budget i balans. 
Ekonomikontorets verksamhet har som vanligt, präglats av återkommande arbetsuppgifter 
som budgetarbete, löpande ekonomiarbete, uppföljning och bokslut. 
Under årets första kvartal har kontoret haft en pensionsavgång. Vissa av arbetsuppgifterna 
som låg på den tjänsten har flyttats till andra förvaltningar/kontor. Hanteringen av 
kommunens leasingbilar är således flyttade till Arbetsmarknadsenheten och 
Medborgarkontoret kommer att ta över posthanteringen. Övriga arbetsuppgifter har fördelats 
på några av kontorets medarbetare i avvaktan på att en person kommer tillbaka den 1 juni 
efter att ha varit föräldraledig. 
  
HR-avdelningen 
Lönekontoret fick inför 2024 ett besparingskrav om en tjänst med helårseffekt - 536 tkr, 
under förutsättning att medarbetaren avslutar sin tjänst. I januari avbröts istället pågående 
ledighet för återgång i tjänst och besparingskravet hävs. 
Ytterligare personalförändringar har skett då en medarbetare avslutat sin tjänst i slutet av 
januari och en medarbetare har sagt upp sig med sista anställningsdag 240505. Båda 
tjänsterna har rekryterats med tillträde under april och juni. 
From januari 2024 har en resurs från HR gått över till lönekontoret där vi samlar all 
systemkompetens för HRIT. 
  
Måltidsservice har under vårens första månader haft utbildning i "ROR", redovisning och 
reskontra, för alla ansvariga kockar i köken så att de lättare ska kunna följa sitt köks 
ekonomi. 
Utbildning i livsmedelshygien har startat för all personal och målet är att alla ska vara 
utbildade innan året är slut. 
Omsorgskökens personal har gått en utbildning i konsistensanpassad kost som arrangerats 
tillsammans med måltidsverksamheten i Bromölla. 
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Måltidsservice har planerat och organiserat en ombyggnad av stadshusets cafeteria med 
fokus på att förbättra arbetsmiljön. Renoveringen är genomförd och cafeterian är åter i drift. 
Verksamheten har gjort skyddsronder och jobbat med friskfaktorer kopplade till den 
arbetsmiljöenkät som gjordes under hösten. 
Måltidsservice har genomför upphandling gällande Färskt kött och chark och det nya avtalet 
startade 1 april. 
Städservice har fått ett nytt uppdrag inför 2024 att städa en stor del av kommunens stränder 
med dess närområde, kontrollera livräddningsmateriel och ta vattenprover. Två av våra 
medarbetare går under våren utbildning för att bli certifierad SRY Yrkes utbildare och 
bedömare. Verksamheten har gjort skyddsronder och jobbat med friskfaktorer kopplade till 
den arbetsmiljöenkät som gjordes under hösten. 
Trygghet, säkerhet och folkhälsa 
Organisation 
Viss personalomsättning på trygghetsvärdstjänsterna. Med anledning av det ekonomiska 
läget har kommunledning valt att vakanshålla två av dessa tjänster, primärt under 2024. 
Tjänsterna bör återinsättas så fort det ekonomiska läget tillåter. Detta för att få full effekt i 
både det operativa trygghetsskapande arbetet (legitim närvaro i det offentliga rummet) och i 
det övergripande lägesbildsarbetet. 
Enheten har under sanering/renovering av Badhusdelen flyttat verksamheten till 
Furulundskolan. Närheten till Trygghetsfordonens garage har varit avgörande i valet av 
tillfälliga lokaler. 
Enheten har under 2023 genomfört både en mindre intern uppföljning och utvärdering samt 
en större extern. Denna externa utvärdering finansieras av BRÅ och genomförs av 
Linnéuniversitetet. Bedöms vara klar i Q1 2024. Se även Uppföljning och utvärdering under 
Analys av verksamhet och ekonomi 
Evenemang 
Sweden Rock, Killebom, Trädgårdsdagen Sölvesborg. Samtliga har avlöpt lugnt och inom 
ramarna. Samverkan och samordning med interna och externa resurser har förfinats och 
förbättrats. 
Uppstartsmöten inför Sweden Rock och Killebom 2024 har inletts. 
Förberedelser och påbörjat valsäkerhetsarbete inför EU-val 2024. 
Övrigt 
Sölvesborgsmodellen (SSPF) 
Enheten har initierat och tagit fram en lokalt förankrad modell för SSPF arbete (Skola, 
Socialtjänst, Polis, Fritid). Arbetet befinner sig nu i remissfas. 
Fysiskt skydd Stadshuset Sölvesborg 
Trygghetsskapande och säkerhetshöjande åtgärder har genomförts i form av ombyggnad 
och komplettering av det fysiska skyddet. Stadshusdelen färdigställs under Q1 2024 medan 
Badhusdelen skall ses över efter sanering/renovering senare under 2024. 
Kameraövervakning av Stadshuset har godkänts men tyvärr endast under natten. 
Överklagan gällande utökade tider har avslagits. Hanteringstid för överklagan 2023-01-31 
- 2024-01-11. 
Tryggt Näringsliv Sölvesborg 
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Detta forum har utvecklats väl. Ökande närvaro och stort engagemang från våra lokala 
näringsidkare och företagare. Mötesfrekvens för detta forum, kvartalsvis. 
Skolsäkerhet 
Fortsatt arbete med den övergripande skolsäkerheten (säkerhetsplanering). Arbetet sker i 
samverkan och på beställning av Barn- och utbildningsförvaltningen. 
Utbildningar 
Utbildning Hot och våld, bokas in och genomförs primärt för aktuella och berörda 
verksamheter under hösten/vintern 2023-2024. Barn- och utbildningsförvaltningen till viss del 
prioriterad då utbildningen (förvaltningsanpassad) ingår i samma utbildningspaket som 
utbildningen i PDV. 
Utbildning PDV (Pågående dödligt våld i publik/offentlig miljö) fortlöper parallellt. 
Utbildning för chefer i grundläggande säkerhet och trygghetsskapande arbete har påbörjats 
och implementeras i den interna chefsutbildningsstrukturen (första tillfälle mars 2024). 
Oljeutsläpp 
Enheten har på flera sätt bistått Krisorganisationen under den aktuella händelsen. 
IT-enheten 
Ny IT-chef tillträdde i januari. 
Projekt för verksamhetsbaserat införande av Microsoft 365 uppstartat. 

Analys av verksamhet och ekonomi 
Baserat på utfallet per den 31/3 (tre månaders utfall) bedöms den samlade verksamheten 
inom Kommunledningsförvaltningen (inkl Område service och Projekt Samordnad Service) 
medföra en negativ årsavvikelse i driftsbudgeten om ca  - 1 400 tkr. Målet är vid årets slut ha 
arbetat in denna avvikelse som utgör ca 1.9 % av förvaltningens nettobudget. Beakta tidigare 
års utfall är detta realistiskt, förutsatt att inga dramatiska negativa påfrestningar tillkommer. 
Ny uppföljning görs i delårsrapport 2 per den 31/8. 

Förväntad utveckling 
Näringslivskontoret jobbar vidare i olika projekt, och där två projekt sticker ut som kan 
generera upp till 200 arbetstillfällen för Sölvesborgs kommun, och där både projekt är inom 
fiskbranschen. 
Arbete med Sydostlänken kommer att intensifieras under 2024 och där Sölvesborgs kommun 
kommer att tillsätta mer resurser i arbetslaget, vilket kommer att avlasta näringslivschefen 
som har varit resursen från Sölvesborg fram till nu. 
En ny näringslivsstrategi förväntas få politisk mandat under Q2. 
Kommunikationskontoret: Fortsatt arbete med utveckling av vårt nya intranät. Fortsatt 
arbete med kriskommunikation för oljeutsläppet. 
Arbete med EU-valet, Killebom och vårens och sommarens andra evenemang. 
Vi fortsätter även arbetet med att ta fram en särskilt grafisk profilering för 
arbetsgivarvarumärket tillsammans med HR och kommer under året arbeta med att 
implementera denna. 
En slimmad budget gör att det inte finns utrymme för några andra utvecklingsarbeten under 
2024. Fokus kommer ligga på förvaltning samt att hantera och lösa oförutsedda behov som 
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dyker upp. Under hösten kommer vi påbörja en förstudie för att under 2025 kunna ta fram 
mer mallar för trycksaker, sociala medier, annonsering som stöd för verksamheterna. 
Vid årsskiftet 2022/2023 flyttades två av medborgarkontorets medarbetare och deras 
arbetsuppgifter till den nya IT-organisationen. En utmaning framöver är att 
medborgarkontoret, av den anledningen, får färre medarbetare att klara schemalagd 
bemanning. 
Framöver kommer arbetet att utveckla Medborgarkontoret i riktning mot Kontaktcenter att 
fortsätta. Det kommer exempelvis att ske genom utökat mottagande av felanmälningar som 
främst berör Samhällsbyggnadsförvaltningen. 
Ekonomikontoret: Nuvarande ekonomichef slutar sin anställning den 12 april och i avvaktan 
på att en ny anställs kommer vår tidigare ekonomichef att gå in på halvtid. 
Det kommer även att bli många rotationer på ett flertal tjänster på grund av 
pensionsavgångar/delpension. I samband med avsaknad av en ekonomichef på full tid 
kommer kontoret belastas hårt framöver. 
  
HR-avdelningen: Ny HR-chef ska rekryteras som tillika blir verksamhetschef över lön och 
bemanning.  Stort fokus läggs på attraktiv arbetsgivare och kompetensförsörjning liksom 
arbetsmiljö och hälsa. Att jobba med strategisk kompetensförsörjning är en framgångsfaktor 
för att kunna rekrytera och behålla medarbetare. Utvärdering av pilotprojekt för heltid som 
norm färdigställs och plan för implementering påbörjas under hösten 2024. HR-avdelningen 
fortsätter arbetet med fokus på interna processer för kvalitetssäkring och systemutveckling. 
1 april utökas lönekontorets verksamhet då bemanningsenheten flyttas från vård- och 
omsorgsförvaltningen och slås ihop med Lön. De båda enheterna bildar en ny central enhet, 
Lön och bemanning. Bemanningsspecialist utgör en ny roll inom bemanningen och 
rekryterad medarbetare tillträder 1 juni. Bemanningsspecialisten skall arbeta strategiskt 
utifrån verksamheternas behov i rekryteringsfrågor och bemanningsprocesser, så väl 
ekonomiska som arbetsfrämjande. 
Samarbete och synergieffekter behöver utvecklas internt inom den nya enheten, detta 
bedöms dock inte fullt möjligt att arbeta med förrän bemanningens medarbetare, f.n. 
placerade i Ugglans kontorslokal, har flyttat in i stadshuset i anslutning till medarbetarna 
inom Lön. Chef för Lön och bemanning kommer under 2024 lägga fokus på att sätta sig in i 
bemanningens och verksamheternas processer och arbetssätt, för att tillsammans med 
bemanningsspecialist kunna optimera flöden och rutiner både internt och i de verksamheter 
som bemanningen servar. 
Under våren kommer Måltidsservice att jobba för att öka medvetenheten kring 
energianvändningen i våra storkök. Målet är att genom delaktighet ta fram nya rutiner och 
checklistor för att minska energianvändningen och effekttopparna i våra kök. 
Måltidsservice kommer även fortsatt att arbeta med att ta fram nya mål, aktiviteter och 
handlingsplaner för att säkerställa en fortsatt hög kvalitet mot kommunens verksamheter. 
Städservice fortsätter att arbeta för att förbättra verksamheten med fokus på medarbetare 
och kund, kostnadseffektivt med kvalité samt hålla kommunernas lokaler i bra skick med 
miljövänliga produkter och metoder. Ett arbete har påbörjats att införa städrobotar på våra 
större städobjekt. En fortsatt utveckling pågår med digitalisering av vårt kalkylprogram som 
kommer kopplas till medarbetarnas läsplattor. 
Trygghet, säkerhet och folkhälsa: Fortsatt arbete 

• Internt gentemot kommunorganisation och kommunkoncernen 
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• Externt gentemot allmänheten, medborgarna, företag, näringsliv, turism och det 
offentliga 

Enheten arbetar kontinuerligt med att utveckling och optimering av den samordning och 
samverkan som sker (och skall ske) med de interna och externa resurserna. 
Gentemot allmänhet och det offentliga är en önskad utveckling att få effekt gällande de 
trygghets- och säkerhetshöjande åtgärder som enheten genom sitt lägesbildsarbete 
identifierar, analyserar och föreslår. Detta bör främst ske i samråd med Samhällsbyggnads- 
fritid och kulturförvaltningen (se ovan gällande ekonomi). 
Ökat kommunalt ansvar gällande det brotts- (och drogförebyggande) arbetet. Sölvesborgs 
kommun har varit förutseende och gett goda förutsättningar för detta arbete. Detta har 
resulterat i att kommunen och enheten ligger långt fram i detta arbete. 
Fortsatt strategiskt arbete för att stimulera och öka närvaron från externa samverkansparter. 
Enheten har identifierat ett behov av en tydligare intern legitimering. Detta för att uppnå full 
effekt i vissa processer. Denna legitimering i trygghetsskapande syfte även förmedlas 
medialt. 
Förväntad personalomsättning och rekrytering under vår/sommar 2024. 
IT-enheten: Införandet av Microsoft 365 samt införande av nytt ärendehanteringssystem 
(Nilex). 
Införande av en förenklad ITIL-modell som också är kopplad till införandet av det nya 
ärendehanteringssystemet. 
Fortsatt hög service, säkerhet och tillgänglighet avseende driften av Sölvesborgs kommuns 
och de kommunala bolagens IT-miljö. 
Fortsatt arbete med kvarstående aktiviteter avseende Site 2. Fortsatt implementering av ny 
IT-verksamhet i Sölvesborg enligt tidigare beslut. 
Samordnad Service (Facility Management) 
Projektet är fortfarande i uppstartsfas. Projektledare tillträder under sommaren 2024. 
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KS § 92 Dnr 2024/217 

Överflyttning av ansvar för oljesanering 

BESLUT 
Kommunstyrelsen beslutar överföra ansvaret från Samhällsbyggnads-, fritid- och 
kulturnämnden till Kommunstyrelsen för det politiska ansvaret avseende 
oljesanering som uppkom efter grundstötta färjan Marc O Polo. 

__________ 

Ärendet i korthet 
Krisledningsnämnden beslutade 2023113 om att inrätta en hållbar organisation för 
att skyndsamt och långsiktigt hantera saneringsarbetet kopplat till oljeutsläppet 
efter den grundstötta färjan Marc O Polo. 

Uppdrag att anskaffa entreprenör för sanering genom direkttilldelning tilldelades 
samhällsbyggnads-, fritid- och kulturförvaltningen.  Det beslutades också att 
ansvarig politisk nämnd för den operativa saneringsprocessen skulle vara 
Samhällsbyggnads-, fritid- och kulturnämnden. Förvaltningschefen i SFKF är 
ansvarig för saneringen och återrapporterar löpande till nämnden och till 
Kommunstyrelsen. 

Bakgrund 
Sölvesborgs kommun har sedan fartygsolyckan 2023-10-22 med TT-lines färja 
Marco Polo samordningsansvar för oljesanering av påverkad kuststräcka i 
Pukaviksbukten. Arbetet med sanering omgärdas av flera regleringar i olika 
författningar. Fel utförd sanering eller sanering som genomförs på fel sätt kan ge 
stora negativa effekter för såväl individen (arbetsmiljömässiga aspekter och 
hälsoaspekter) samt för miljön (miljömässiga aspekter med biologisk och/eller 
geologisk påverkan) som för möjligheten för kommunen till full ersättning 
(ekonomiska aspekter). Kommunen har att besluta om en hållbar organisation för 
att skyndsamt och långsiktigt hantera saneringsarbetet kopplat till oljeutsläppet. 
Alltsedan 2023-12-23 genomför kommunen fysisk sanering av oljan och 
återrapporterar löpande resultat, ekonomiskt utfall etc. till både 
Samhällsbyggnads-, fritid- och kulturnämnden och till Kommunstyrelsen. 
Saneringsprocessen kommer att pågå under lång tid framöver, mer eller mindre i 
intensiva perioder, och för att skapa en mer sammanhållen informations och 
kontrollkedja är det med fördel att det politiska ansvaret för den fysiska 
oljesaneringen överförs från Samhällsbyggnads-, fritid och kulturnämnden till 
Kommunstyrelsen. Det är också till fördel att det politiska ansvaret överförs om 
akut krisläge uppstår och krisledningsnämnden snabbt behöver sammankallas.  
Föreslagen förändring påverkar inte den organisation som har byggts upp för att 
praktiskt hantera oljesaneringen. Förvaltningschef Anders Wanstadius är redan 
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idag föredragande och närvarande vid samtliga möte med Kommunstyrelsen och 
därmed är informationskedjan säkerställd. 

Beslutsunderlag 
Förvaltningschef Samhällsbyggnads-, fritid- och kultur, Anders Wanstadius 
tjänsteskrivelse 2024-05-09. 

__________  
Exp. 

Förvaltningschef Samhällsbyggnads-, fritid och kultur 
Ekonomikontoret 
Kommunchefen 
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KS § 93 Dnr 2024/199 

Utredning om länsgemensam räddningstjänst i Blekinge 

FÖRSLAG - Kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar ställa sig bakom principen om en länsgemensam 
räddningstjänst i Blekinge enligt aktuell utredning.  

Formellt beslut fattas när alla förutsättningar och villkor är kända. 

__________ 

Ärendet i korthet 
I ärendet föreslås Kommunstyrelsen besluta föreslå Kommunfullmäktige att ställa 
sig bakom principen om en länsgemensam räddningstjänst i Blekinge enligt aktuell 
utredning. Formellt beslut fattas när alla förutsättningar och villkor är kända. 

Bakgrund 
Det kommunala räddningstjänstuppdraget blir alltmer krävande, och fler och fler 
kommuner väljer att organisera sig i kommunalförbund med andra för att klara 
uppgifterna.  

Kommunerna i Blekinge län har uppdragit åt Rote att utreda förutsättningarna för 
ett gemensamt räddningstjänstförbund och att lämna beslutsunderlag för en 
hållbar lösning. Utredningen har genomförts genom analyser av - de nuvarande 
förbundens olycksstatistik, operativa och förebyggande förmåga samt ekonomiska 
förhållanden och eventuella underhållsskulder - jämförelser med kommuner och 
förbund med likvärdiga förhållanden för att kunna identifiera 
besparingsmöjligheter eller underskott av förmåga - värdering av dagens förmåga i 
förhållande till de krav ökade krav och uppgifter som räddningstjänsten, som en 
mycket väsentlig del av Sveriges försvar, står inför Utredningen kan konstatera att 
detta inte är en tid i vilken räddningstjänsten kan göras billigare.  

Räddningstjänsten idag, i Blekinge såväl som i landet i stort, är i huvudsak snävt 
anpassad för att klara de mest frekventa olyckorna till vardags såsom bränder och 
trafikolyckor, men har inte kapacitet att lösa sina lagstadgade skyldigheter vid höjd 
beredskap. Denna förmåga måste skyndsamt återtas, vilket kräver såväl 
förstärkning av räddningstjänstens numerär som utrustning, fordon, utbildning och 
övning samt faciliteter för detta. Den nationella bedömningen efter diverse 
regeringsutredningar är att räddningstjänsten på tio år behöver öka från dagens ca 
16 000 brandmän till det dubbla. Inriktningen är också att förmågan måste byggas 
upp i samtliga län, och att befolkningsskyddet måste stärkas betydligt jämfört med 
tidigare bedömningar då kriget i Ukraina visat att både civilbefolkningen och 
räddningstjänsten betraktas som legitima mål av angriparen. Även det nya 
arbetstidsdirektivet blir fördyrande för räddningstjänsten. Samtliga fördyrningar av 
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räddningstjänsten, förutom engångskostnader kopplade till ingående i gemensamt 
förbund, uppstår dock oavsett om man är i förbund eller driver räddningstjänsten i 
egen regi. Frågan för utredningen har i ljuset av de förändrade och tillkommande 
kraven på räddningstjänsten varit om en förbundsbildning skapar förutsättningar 
för en både ekonomiskt och förmågemässigt hållbar lösning över tid för att klara 
det kommunala uppdraget.  

Utredningens slutsatser är att - räddningstjänsterna i Blekinge, tillsammans, har 
något högre kostnader än kommuner och förbund med liknande förhållanden, 
men också en mer komplex riskbild och större antal larm. - räddningstjänsterna 
inte är rustade för att klara sina lagstadgade uppgifter vid höjd beredskap - 
förutsättningarna är mycket goda för ett förhållandevis sömlöst sammangående 
mellan de nuvarande organisationerna eftersom ledningsförhållanden, 
arbetsmetoder, rutiner och delvis utrustning redan samordnats betydligt senaste 
åren. - ett sammangående innebär övergångskostnader om ca fyra miljoner för 
inrangering av anställningsavtal, övergång i gemensamma system för IT och övrigt 
administrativt verksamhetsstöd, ommärkning av kläder, fordon och brandstationer 
samt framtagande av överenskommelse om underhållsplaner för 
brandstationerna.  

Vissa av kostnaderna för IT och administration löser dock problem som annars 
behöver bekostas även utan gemensamt förbund.  

- samordningsvinsterna i ekonomiska tal bör ses om en omdisponering av resurser 
från mindre angelägna till mer angelägna utgiftsposter för bättre klara de 
tillkommande kraven.  

- samordningsvinsterna avseende förmåga och redundans i ett gemensamt 
förbund är avsevärda eftersom ett gemensamt förbund ger helt andra 
förutsättningar att 1) flytta resurser (personal, fordon och utrustning) dit de för 
tillfället behövs bäst 2) samordna och skapa spetskompetenser avseende det 
förebyggande arbetet 3) vara en attraktiv arbetsgivare eftersom en större 
organisation ger mer utvecklingsmöjligheter och 4) vara en mer kraftfull 
samverkanspart och kravställare i beredskapssystemet för Länsstyrelsen, 
Civilförsvarsområdet, Försvarsmakten och andra.  

Flera av vinsterna för att stärka räddningstjänstens förmåga och redundans kan 
åstadkommas genom civilrättsliga samverkansavtal, men en sådan lösning är 
behäftad med dålig kontroll över kostnadsutvecklingen för den mindre 
kommunen, eftersom den med större och unika resurser (specialförmågor som till 
exempel vattendykarorganisation) när som helst kan kräva att ett samverkansavtal 
även ska bekosta själva beredskapshållningen – inte bara nyttjandet – av 
resurserna. Avtalen hamnar då i en helt annan prisnivå än de som finns idag.  

Utredningen kommer fram till att fördelningen mellan primärkommunerna i det 
nya förbundet ska baseras på invånarantal och vara:  

Karlshamn 20,2%  
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Karlskrona 42,0%  

Olofström 8,3%  

Ronneby 18,4%  

Sölvesborg 11,1%  

Vidare föreslås att direktionen som beslutande organ ska bestå av två ledamöter 
och två ersättare från vardera medlemskommunen (oavsett storlek), med ett 
roterande ordförandeskap. Förbundets juridiska säte föreslås vara Karlskrona.  

Utredningen lämnar bifogat ett fullständigt förslag till förbundsordning. 
Utredningen förslår att upparbetade pensionsskulder ska lösas före inträde i ett 
gemensamt förbund samt att hyreskostnader fortsättningsvis ska ersättas av 
primärkommunerna utanför medlemsavgiften till förbundet. Ingångs- och 
övergångslösningar föreslås för att jämna ut förutsättningarna mellan 
medlemskommunerna avseende de nuvarande förbundens tillgångar och skulder. 
Utredningen presenterar avslutningsvis ett antal uppgifter som behöver lösas inför 
ett sammangående. 

Beslutsunderlag 
Utredning om länsgemensam räddningstjänst i Blekinge (mars 2024). 

Förslag till förbundsordning för nytt kommunalförbund 

Presentationsbilder ang utredningen (2024-03-21), sammanfattning. 

KSAU § 109/2024. 

__________  
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KS § 94 Dnr 2024/162 

Införande av nya verksamhetsområden för spillvatten, 
dagvatten och vatten i Östra Torsö 

FÖRSLAG - Kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige godkänner införande av nya verksamhetsområden för 
spillvatten, dagvatten och dricksvatten i Östra Torsö. 

__________ 

Ärendet i korthet 
Kommunfullmäktige beslutar om införandet av nya verksamhetsområden för 
spillvatten, dagvatten och vatten i Östra Torsö. 

Bakgrund 
Utbyggnad av det allmänna VA-nätet i Östra Torsö kommer att påbörjas under 
2024, och vi kommer därför att bilda nya verksamhetsområden för spillvatten, 
dagvatten och dricksvatten i detta område. 

Sölvesborg Energi har med anledning av detta tagit fram förslag till nya 
verksamhetsområden bestående av en planöversikt och ett fastighetsregister över 
ingående fastigheter. 

Förslagen innebär att verksamhetsområdesgränsen läggs så den följer naturliga 
gränser så som tomt- och fastighetsgränser där detta är möjligt. Detta för att 
undvika att endast delar av vissa fastigheter/tomter ligger innanför, som idag 
förekommer på vissa ställen. 

Detta förslag följer beslut i KF 15/12 2008 KF § 145 Dnr 473/2008. 

Beslutsunderlag 
Sölvesborgs Energi och Vatten AB, VD Roger Mattssons tjänsteskrivelse 2024-04-
03. Bilagor: Bilaga 1 Planöversikt med förslag till nytt verksamhetsområde för 
spillvatten i Östra Torsö, inkl. fastighetsregister. 

Bilaga 2 Planöversikt med förslag till nytt verksamhetsområde för dagvatten i Östra 
Torsö, inkl. fastighetsregister. 

Bilaga 3 Planöversikt med förslag till reviderat verksamhetsområde för vatten i 
Östra Torsö, inkl. fastighetsregister. 

KSAU § 110/2024. 

__________  
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KS § 95 Dnr 2023/293 

Godkännande av kustskyddsutredning i Hällevik 

FÖRSLAG - Kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige antar föreslagna åtgärder enligt bifogad 
kustskyddsutredningen med bilagor.  

Investeringar med tillhörande driftkostnad beslutas löpande inför utförande, i årlig 
budgetprocess. 

__________ 

Ärendet i korthet 
Med en framtida havsnivåhöjning kommer delar av den bebyggda miljön längs 
kommunens kust att översvämmas. I ett pilotprojekt för Hällevik har olika 
möjligheter till och utformning av framtida skyddsåtgärder och omhändertagande 
av dagvatten studerats. I projektet har även en övergripande kostnadsberäkning 
tagits fram. Kommunens åtagande innebär uppskattade kostnader om drygt 20 
miljoner kr (2024 års priser) till år 2125 för etappvis utbyggnad enligt utredningen. 
I kalkylen ingår pumpstationer för att lyfta dagvatten men dessa bör bekostas av 
VA-kollektivet. Den slutliga kostnaden för kommunen beror dock på framtida 
möjligheter för statliga bidrag samt enskilda fastighetsägares ansvar. 

Bakgrund 
Ett förändrat klimat påverkar många delar av vårt samhälle, däribland havet med 
höjd havsnivå som resultat. Förändringen av medelhavsnivån sker långsamt, men 
redan idag förekommer översvämningar på kommunens mest utsatta lägen. För 
att skydda vårt samhälle på lång sikt krävs anpassningar av vår fysiska miljö.  

I Hällevik pågår detaljplaneläggning av före detta rökeriet i hamnen, ”Detaljplan 
för Stiby 31:2 mfl (Hälleviks rökeri)”. Kustskydd för planområdet och dess 
tillfartsväg (Strandvägen) är en förutsättning för planens genomförande. Åtgärder 
krävs såväl inom planområdet som utanför och ett helhetsgrepp har därför tagits 
längs hela kuststräckan i Hällevik. I detaljplanearbetet kräver länsstyrelsen att 
kommunen visar att föreslaget kustskydd mot stigande havsnivåer är 
genomförbart ur tekniskt, ekonomiskt och juridiskt perspektiv. 

Ett pilotprojekt har genomförts i Hällevik i syfte att ta fram förslag till 
skyddsåtgärder och en arbetsmetod som kan användas i kommunens övriga 
utsatta delar. Projektet har resulterat i en rapport om hur ett kustskydd kan 
placeras, utformas, anpassas och utvecklas över tid för att minimera negativa 
konsekvenser på sin omgivning. Till utredningen hör en skyfallsanalys för att 
säkerställa omhändertagande av dagvatten inlands kustskyddet. En översiktlig 
kostnadsberäkning har gjorts utifrån den tidplan som föreslås i rapporten. 
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Beslutsunderlag 
Samhällsplanerare Anna Ternings tjänsteskrivelse 2024-04-16. 

Kustskyddsutredning Hällevik, Tyréns med bilagor: 

Bilaga 1 - Skyfall Hällevik, Tyréns 

Bilaga 2 – Kostnadsberäkning, Sölvesborgs kommun 240416. 

KSAU § 111/2024. 

__________  
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KS § 96 Dnr 2024/204 

Förslag om informationssäkerhetspolicy för Sölvesborgs 
kommun 

FÖRSLAG - Kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige fastställer föreslagen informationssäkerhetspolicy för 
Sölvesborgs kommun med giltighet fr.o.m. 2024-06-01 och att gälla tills vidare. 

__________ 

Ärendet i korthet 
I ärendet föreslås Kommunstyrelsen föreslå Kommunfullmäktige att fastställa 
föreslagen informationssäkerhetspolicy för Sölvesborgs kommun med giltighet 
fr.o.m. 2024-06-01 och att gälla tills vidare. 

Bakgrund 
Informationssäkerhet handlar om att förhindra att information läcker ut, 
förvanskas och förstörs. Det handlar också om att rätt information ska finnas 
tillgänglig för rätt personer, i rätt tid. 

Alla organisationer är beroende av information för att kunna utföra sina uppdrag – 
på samma sätt som av medarbetare, lokaler och utrustning. Det går att 
kommunicera, lagra, förädla och till och med styra processer med information.  

En del information är särskilt värdefull, ibland till och med livsviktig, för 
organisationer och för den enskilda människan. Allt från forskningsresultat och 
fotografier till fastighetsförteckningar och banksaldo. Om till exempel 
informationen i patientjournaler eller styrsystemen i kärnkraftverk skulle gå 
förlorad eller bli felaktig kan det få katastrofala följder. 

Skydda viktig information 

Den viktiga informationen behöver skyddas så att den alltid finns när vi behöver 
den, så att vi kan lita på att den är riktig och inte manipulerad och att endast 
behöriga personer får ta del av den. 

Skyddet ska anpassas efter behovet så att det är tillräckligt bra och inte för svagt 
eller för krångligt och dyrt. Brister i hantering av information leder till ett 
försämrat förtroende för tjänster och bakomliggande aktörer. Allvarliga och 
upprepade störningar kan leda till förtroendekriser, som också kan sprida sig till 
fler aktörer och tjänster och även till andra sektorer. 

Att arbeta med informationssäkerhet omfattar att införa och förvalta 
administrativa regelverk så som policys och riktlinjer, tekniskt skydd med bland 
annat brandväggar och kryptering samt fysiskt skydd med till exempel skal- och 
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brandskydd. Det handlar om att ta ett helhetsgrepp och skapa ett fungerande 
långsiktigt arbetssätt för att ge organisationens information det skydd den 
behöver. 

Organisationer som arbetar systematiskt och riskbaserat med 
informationssäkerhet har bättre nytta av sin information och kan också undvika 
kostnader för onödigt skydd. Samtidigt mineras risker för oönskade händelser med 
negativa konsekvenser som kan påverka informationshanteringen. 

Systematiskt informationssäkerhetsarbete innebär en förutbestämd ordning som 
säkerställer att organisationen tar de steg som behövs för att identifiera vilken 
information som är viktig och sedan inför säkerhetsåtgärder för att skydda den. 

Informations- och cybersäkerhet som en del av civil beredskap 

För att säkerställa samhällsviktiga funktioner under normala och ansträngda 
förhållanden krävs att viktig information och system skyddas så att de kan 
användas som det var tänkt, där och när de behövs. Systematiskt informations- 
och cybersäkerhetsarbete ger organisationen förutsättningar att upprätthålla rätt 
nivå av skydd över tid och förmåga att hantera uppkomna situationer. 

Det handlar om att skydda information och de system som hanterar den. Arbetet 
omfattar att skydda viktig information och system för att: 

obehöriga inte ska komma åt dem, de inte kan manipuleras och säkerställa att de 
kan användas som det är tänkt och är tillgängliga där och när de behövs. 

Planeringsinriktningen för civil beredskap anger därför att det systematiska 
informations- och cybersäkerhetsarbetet behöver stärkas särskilt rörande den 
information och de system som krävs för att upprätthålla verksamheten. 
Organisatoriska, administrativa, fysiska och tekniska säkerhetsåtgärder behöver 
införas och löpande anpassas. Till exempel behövs organisation och rutiner för att 
säkerställa att system uppdateras och säkerhetsövervakas, samt för att åtgärda 
identifierade sårbarheter och incidenter. 

Systematiskt informations- och cybersäkerhetsarbete 

Genom att arbeta systematiskt med informationssäkerhet får organisationen en 
förmåga att anpassa skyddet utifrån aktuella förutsättningar.  

Systematiskt informationssäkerhetsarbete i en organisation kännetecknas av: 

att det finns arbetssätt för att leda och styra informationssäkerhetsarbetet för hela 
organisationen 

att ansvar och mandat för det systematiska informationssäkerhetsarbetet är 
definierat 

att ägarskap för organisationens information har klarlagts 

att arbetet för informationssäkerhet är samordnat med övriga arbetssätt 
organisationen 
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att informationen är klassad utifrån konfidentialitet, riktighet och tillgänglighet 

att risker identifieras och tillräckliga säkerhetsåtgärder införs för att skydda 
informationen 

att varje medarbetares kunskap, kompetens och medvetenhet om 
informationssäkerhet motsvarar vad arbetsuppgifterna kräver 

att arbetet anpassas efter nya hot och risker samt nyttjar nya möjligheter 

att incidenter förebyggs och hanteras på ett effektivt sätt 

att hantering av incidenter övas 

 

Kontinuitet för information och system 

I och med det försämrade säkerhetspolitiska läget behöver insatser göras för att 
säkerställa verksamheternas kontinuitet på alla konfliktnivåer. Vilken information 
och vilka system kan verksamheten inte kan klara sig utan. I första hand är målet 
förstås att säkerställa just tillgången till tillförlitlig information och fungerande 
system och i andra hand handlar det om att ha en plan B för att kunna bedriva 
verksamheten om information och system inte kan fungera som det var tänkt. 

 

Det finns flera skäl till att planera och genomföra arbetet systematiskt. Alla statliga 
myndigheter har krav på sig att bedriva ett systematiskt 
informationssäkerhetsarbete, vilket innebär att en del av informationen redan är 
identifierad och skyddad. CISO, informationssäkerhetssamordnare och andra som 
arbetar med informationssäkerhet i myndigheten har också färdiga arbetssätt och 
metoder för att värdera, riskbedöma och skydda information och system. Om 
informationssäkerhetsarbetet inte har kommit så långt är det hög tid att öka 
takten på det för att kunna utnyttja goda exempel som finns att hämta där för att 
säkra också beredskapskraven. 

 

Målet i det här avseendet kommer att handla om att säkerställa att arbetet med 
beredskap synkas med det pågående informationssäkerhetsarbetet så att de krav 
som beredskapen ställer på informationssäkerheten omhändertas och följs upp 
gemensamt. 

Gemensam planering och förberedelse 

Beredskapsarbetet behöver synkas med informationssäkerhetsarbetet i olika 
tidsperspektiv. Alltifrån att de strategiska inriktningarna på de båda områdena 
påverkar varandra hela vägen ner till hur myndigheten ska agera om en 
samhällsstörande informationssäkerhetsincident inträffar: 

strategiskt-inriktande (år i förväg), 

systematiskt-förebyggande (år i förväg), 
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förebyggande-åtgärder (månader i förväg), 

tidskritiska-åtgärder (dagar-timmar i förväg), 

akut-incidenthantering (minuter-timmar-dagar efter), 

incidenthantering-återställande (timmar-dagar-veckor-månader efter), 

reflekterande-lärande (veckor-månader efter) 

Målet är att säkerställa att informationssäkerhetsarbetet fångar 
beredskapsperspektivet i alla tidsperspektiv 

Beslutsunderlag 
Kommunchef Lars Ericssons tjänsteskrivelse 2024-04-28. 

Förslag till informationssäkerhetspolicy för Sölvesborgs kommun 2024. 

KSAU § 112/2024. 

__________  
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KS § 97 Dnr 2024/196 

Delårsrapport 1/2024 - Sölvesborgs kommun 

FÖRSLAG - Kommunfullmäktige 
Kommunfullmäktige beslutar att godkänna delårsrapport 1/2024 per den 31 mars 
inklusive bokslutsprognos 2024 för Sölvesborgs kommun och uppmanar nämnder 
som prognostiserar ekonomiska underskott för år 2024 att vidta åtgärder för att 
uppnå ekonomisk balans. 

__________ 

Bakgrund 
Ekonomikontoret har sammanställt delårsrapport 1 för perioden januari – mars 
2024, inkl. bokslutsprognos för helåret 2024. 

Delårsrapporten visar ett överskott för perioden med 22,6 mkr. Årsprognosen 
pekar mot ett resultat på 8,1 mkr. En positiv budgetavvikelse om 0,1 mkr, då 
budgeterat resultat är 8,0 mkr. 

Beslutsunderlag 
Ekonomikontoret delårsrapport 2024 inkl. bilaga verksamhetsberättelse. 

KSAU § 113/2024. 

__________  
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KS § 98 Dnr 2024/1 

Anmälan av delegationsbeslut 

BESLUT 
Anmälningarna läggs till handlingarna. 

__________ 

Anmälningar 
1. 
Delegationsbeslut enligt bilaga. 

2. 
Delegationsbeslut fattade vid Kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-05-07: 

KSAU § 97/2024 – Fast facklig tid- Vision. 

KSAU § 98/2024 - Fast facklig tid- Sveriges Lärare. 

KSAU § 99/2024 - Huvudöverenskommelse HÖK 24 med OFRs förbundsområde 
Allmän Kommunal Verksamhet(AKV) 

KSAU § 100/2024 - Bestämmelser för arbetstagare i arbetsmarknadspolitiska 
insatser. 

KSAU § 101/2024 - Huvudöverenskommelse HÖK 24 med Kommunal. 

KSAU § 102/2024 - Huvudöverenskommelse HÖK 24 med OFRs förbundsområde 
Lärare 

2. 
Delegationsbeslut fattade vid Näringslivsutskottet 2024-04-09. 

KSNU § 13/2024 – Utfall Näringslivslunch. 

KSNU § 14/2024 - Techtank Day 2024. 

__________ 
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Utskriftsdatum: Utskriven av: Monica Andersson2024-05-06

Delegeringsbeslut

Diarieenhet:

Beslutsinstans:

Sammanträdesdatum:

Kommunstyrelsen

Kommunstyrelsen

Sekretess: Visas ej

2024-05-14

Kategori: Alla

Beslutsfattare: Alla

Id Beskrivning Paragraf

Datum Avsändare/Mottagare Beslutsfattare

Ärendenummer Ärendemening Kategori

Ansvarig

2024.1644 Delegationsbeslut - Instruktion till stämmoombud i 
Techtank AB

Kith Mårtensson §

2024-04-23 Kommunstyrelsen Kith Mårtensson

KSKLK 2022/321 Techtank - 2023 DELEGATION

Bo-Inge Nilsson

Sidan  1 av 1
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KS § 99 Dnr 2024/2 

Meddelande 

BESLUT 
Meddelandena läggs till handlingarna. 

__________ 

Meddelande 
1.    
Sölvesborgs Energi och Vatten AB, Sölvesborgs Energi AB och Sölvesborgs 
Fjärrvärme AB:s styrelsemötes protokoll 2024-04-27. 

2.   
Sölvesborgshem AB: styrelsemötes protokoll 2024-03-26. 

3.  2024/154  
Överförmyndarnämndens beslut § 1/2024 -Grundläggande granskning av 
Överförmyndarnämnden 2023. Bilaga. 

4.  2024/166 
Överförmyndarnämndens beslut § 2/2024 – Delårsrapport 1, 2024. 

5.  2024/167 
Överförmyndarnämndens beslut § 3/2024 – Dataskyddsredogörare för 
Överförmyndarnämnden. 

6.  2024/169 
Överförmyndarnämndens beslut § 4/2024 – Revidering av delegationsordning. 

7.  2024/186 
Överförmyndarnämndens beslut § 8/2024 – Nämndsmål 2024. 

8. 
Barn- och utbildningsnämndens beslut § 20/2024 – Kompletteringsbudget 1, 2024. 

9. 
Barn- och utbildningsnämndens beslut § 19/2024 – Delårsbokslut per 31/3 2024. 

10. 
Arbete- och välfärdsnämndens beslut § 47/2024- Kompletteringsbudget 1, 2024. 

11. 
Arbete- och välfärdsnämndens beslut § 47/2024 – Delårsbokslut 1 per 31/3 2024. 

12. 
Arbete- och välfärdsnämndens beslut § 49/2024 – Dataskyddsredogörare. 
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13.  2024/196 
Byggnadsnämndens beslut § 22/2024 – Delårsbokslut 1 per 31/3 2024.  

14. 
Vård- och omsorgsnämndens beslut § 37 – Delårsbokslut per den 31/3 2024. 

15. 
Vård- och omsorgsnämndens beslut § 38 – Kompletteringsbudget 1, 2024. 

16.  2024/154 
Vård- och omsorgsnämndens beslut § 40/2024 – Svar på revisionsrapport – 
granskning av vård och omsorgsnämnden 2023. Bilaga. 

17.  2024/212 
Vård- och omsorgsnämndens beslut § 41/2024 – Uppföljning av vård- och 
omsorgsnämndens mål 2024. 

18. 
Strategiska avdelningen – Underrättelse – Samrådsredogörelse - Granskning av 
detaljplan för Sölve 6:31 och del av Sölves:4, Sölve, Sölvesborgs kommun. 

19. 
Strategiska avdelningen – Underrättelse – Granskning av detaljplan för 
Ljungalyckan 4, 5, 6, 7, 8 och del av Sölvesborg 3:1, Sölvesborg Sölvesborgs 
kommun. 
  2024/37 
20. Länsstyrelsen Skåne, protokoll över inspektion av kommunens 
överförmyndarverksamhet. 

21.  2021/48 
Olofströms kommun, kommunstyrelsens beslut § 51/2024 – Inriktningsbeslut – 
fråga om ett gemensamt Räddningstjänstförbund för Blekinge. 

22.  2024/37 
Sölvesborgs kommuns lekmannarevisorers planering/revisionsplan för år 2024. 

23. 
Visit Blekinge AB (svb) styrelsemötes protokoll 2024-04-24. 

24.    
Sydost Leader Kallelse till årsstämma 2024 inkl dagordning. (24 maj). 

25.  2024/22 
Sölvesborgshem AB protokoll 2024-04-25. 

26. 
Karlshamns kommun, Kommunstyrelsens beslut § 135/2024 Ägardialog och 
ägardirektiv Techtank AB 2023-2024.  

_________ 
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